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les opinions expressades pels col·laboradors, 
que tenen l’exclusiva responsabilitat del text 
publicat amb la seua firma, ni es fa responsable 
de l’autenticitat de la publicitat. Vinaròs agraeix 
totes les col·laboracions, però adverteix que 
els originals a les diferents seccions no podran 
sobrepassar les 30 línies de lletra Times New 
Roman (cp.12), excepte en el cas de partits 
polítics amb representació municipal que 
tenen assignada una pàg. En l’original, hi 
haurà de constar la firma i figurar el nom, 
cognoms, domicili, telèfon, fotocòpia del 
DNI de l’autor, o bé, en el cas d’entitats, del 
representant responsable. No s’admetran 
pseudònims. La direcció no es compromet a 
publicar les col·laboracions que arriben després 
del dimarts a les 13 hores.
Per correu electrònic:  
diariet@vinaros.org, usb, cd, i, en 
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Voy a contaros 
un cuento chino

OPINIÓ 

www.ppvinaros.es

Érase una vez…. dos mandatarios de un 
pueblo que se llamaba Vinaròs, que tenían 
unos amigos propietarios de unas tierras, 
que a todos les parecían óptimas para 
construir un polígono industrial, se pusieron 
de acuerdo y los mandatarios comenzaron 
una quimera, que pretendía crear trabajo, 
pero lo único que dio fue mucho que hablar, 
durante muchos años.
Como los mandatarios querían congraciarse 
con sus amigos, desestimaron el resto de 
posibilidades que tenían de crear suelo 
industrial público, que por cierto no eran 
pocas, y compraron las tierras de sus amigos, 
pero como no tenían dinero para pagarlas 
pensaron que la mejor solución era tomarlo 
prestado, y así lo hicieron.
El primer problema con el que se encontra-
ron, fue que muchos vecinos de aquellas 
tierras no quisieron venderles las suyas, y 
aquí comenzaron los problemas para que el 
desarrollo de la quimera tuviera un final feliz. 
Después siguiendo los trámites para legali-
zar su capricho, encargaron un estudio de 
impacto ambiental por el que pagaron casi 
un millón de euros, pero resultó que este 
estudio ya estaba hecho por otras personas 
y, cuestión de plagios aparte,  ambos coinci-
dían que el lugar no era el idóneo.
Más tarde, los gobernantes autonómicos 
estudiaron aquella quimera y les dijeron 
a los mandatarios que todo lo que ha-
bían hecho era insuficiente, que para que 
aquellas tierras fueran industriales habría 
que hacer muchas más inversiones de las 
previstas y que los trámites se alargarían 
durante muchos años.
Pasó el tiempo y hubo que empezar a 
devolver el dinero que les habían prestado, y 
las tierras seguían igual, tenían a los partidos 
de la oposición en su contra, los vecinos 
de las fincas tampoco estaban de acuerdo 
y a una organización ecologista que cada 
vez estaba más enfurecida con la quimera, 
pero para mantener la ilusión y continuar 
engatusando a sus ciudadanos, a los que 
tomaban por tontos, los dos mandatarios se 
inventaron “un cuento chino”.
Y un buen día, cuando nadie se lo esperaba 
les dijeron: “Hay una empresa china que 
quiere instalarse en estos terrenos y que 
creará 400 puestos de trabajo, y cuando esta 
empresa se instale, después vendrán otras 
que crearán hasta 7000 puestos de trabajo 
en ocho o diez años.”
A lo que muchos ciudadanos pensaron 
¿Como es posible que estos dos “engañabo-
bos” nos puedan contar estos “cuentos” y nos 
pretendan engañar como a “chinos”?.
Y colorín colorado, este cuento todavía no se 
ha acabado.

José R. Tárrega Esteller

Una nueva forma de gobernar
Pensando en todos y cada uno de los vinarocenses, 
éste es el compromiso de la candidatura que 
encabeza Juan Bautista Juan y que está dispuesta 
y preparada para asumir el gobierno de nuestra 
ciudad a partir del próximo 22 de mayo.
Porque existe otra forma de gestionar el 
Ayuntamiento, trabajando con las personas y por 
las personas. El Partido Popular tiene claro que los 
vinarocenses merecen un gobierno que les haga 
recuperar el tiempo perdido en estos últimos 
ocho años. Ni PSOE ni PVI merecen continuar en 
el gobierno municipal, tiempo han tenido y las 
soluciones no han llegado.
Por eso te proponemos una nueva forma de 
gobernar, centrada en solucionar los problemas 
reales de los vinarocenses, afrontando con 
valentía los tiempos difíciles que vienen. 

Un nuevo estilo de servir a los ciudadanos
Con Juan Bautista Juan, el Ayuntamiento de 
Vinaròs se pondrá de nuevo al servicio de las 
personas. Reduciendo los gastos protocolarios, 
innecesarios y superfluos, vamos a mantener 
los servicios públicos y sociales porque en estos 
momentos son la base de muchos de nuestros 
vecinos a los que desde el Ayuntamiento debemos 
ayudar a superar la crisis económica ocasionada 
por el gobierno del PSOE.
Escuchando a todos, aunque difieran de nosotros, 
las personas que forman la candidatura del Parti-
do Popular estarán al servicio de todos aquellos vi-
narocenses que deseen y quieran ser escuchados. 
Queremos gobernar para resolver los problemas 
del día a día, y para ello hemos preparado un pro-
yecto que será un compromiso con cada uno de 
los vinarocenses, un compromiso que nos obliga-
mos a cumplir durante los próximos cuatros años. 

Una gestión eficaz y eficiente
Ante el despilfarro del PSOE-PVI, garantizamos 

austeridad y control en el gasto. Frente a la 
deuda creada y generada por Romeu y Balada, 
prometemos reducir la deuda para no poner en 
riesgo la calidad de los servicios.
Los vinarocenses saben que el Partido Popular 
es capaz de gestionar correctamente y en 
situaciones complicadas. Lo demostramos y 
estamos dispuestos a repetirlo. Desde la nueva 
concejalía de empleo fomentaremos la creación 
de puestos de trabajo, fraccionando impuestos 
para que sea más fácil a los vinarocenses cumplir 
los pagos, creando una bolsa de trabajo municipal 
con ayudas para las empresas que contraten a 
través de ella, impulsando viveros de empresas y 
facilitando los trámites burocráticos en la creación 
de nuevas empresas a las que eximiremos de 
impuestos si crean empleo estable.
Apostando por el turismo, el comercio, la industria, 
la pesca, la agricultura y los servicios como 
sectores imprescindibles para el futuro de Vinaròs. 
Sabemos donde tenemos que actuar y lo haremos 
de forma decidida en beneficio de Vinaròs.

Vinaròs merece más de lo que tiene
Juan Bautista Juan representa la ilusión y las ganas 
de cambio de la mayoría de los vinarocenses. 
Nuestra ciudad no merece perder ni un minuto 
más, no puede perder ni un segundo más con 
gobiernos que solamente piensan en sus salarios 
y en los pactos post-electorales para mantener el 
poder a cualquier precio.
Una candidatura preparada, un proyecto 
ilusionante y una receta que no puede fallar para 
sacar adelante nuestra ciudad: Trabajo, constancia, 
humildad, proyecto y eficacia. Esto es lo que 
ofrecemos desde el Partido Popular, la seriedad en 
los planteamientos y el rigor en la gestión.
Queda menos de un mes para las elecciones y en 
este tiempo serán muchos más los vinarocenses 
que se unan a nosotros. El Partido Popular 
no es solamente garantía de cambio sino de 
transparencia y progreso para Vinaròs.

Juan Bautista Juan: 

“Me comprometo a no fallaros 
nunca, a trabajar con todos los 
vinarocenses codo con codo, 
con ilusión, con rigor y con 
humildad para hacer posible 
aquello que todos soñamos y 
que es tan fácil conseguir: Un 
Vinaròs mejor para todos porque 
creo en los vinarocenses y en sus 
ganas e ilusión de volver a poner 
en marcha a nuestra ciudad. 
Vinaròs puede ser una ciudad 
más próspera, más humana, más 
dinámica y tú puedes confiar en 
el Partido Popular.”

Recuperar el tiempo perdido 
es posible
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Este servicio de acogida residencial se dirige a personas de 65 años y más 
en situación de dependencia, que necesitan organización, supervisión y 
asistencia en las actividades de la vida diaria. Constituye una alternativa al 
internamiento residencial de la persona mayor y puede ser un servicio de 
carácter temporal o permanente.
El centro de día es un servicio de acogida diurna que complementa la atención 
propia del entorno familiar, con los objetivos de favorecer la recuperación y el 
mantenimiento de la autonomía personal y social, mantener la persona en su 
entorno personal y familiar en las mejores condiciones, y proporcionar apoyo 
a las familias en la atención a las personas mayores dependientes.

El Centro de Día de Vinaròs está situado el la avenida Gil de Atrocillo, enfrente 
del instituto Leopoldo Querol, y contará con una capacidad 30 plazas 
ampliable a 100 cuando entre en funcionamiento la Residencia, tendrá como 
objetivos principales las siguientes tareas:

•	 Tareas de prevención y mantenimiento en la salud. 

•	 Tareas de rehabilitación preventiva. 

•	 Tareas socio-educativas. 

•	 Tareas asistenciales. 

•	 Tareas de acompañamiento. 

El Centro de Día de Vinaròs contará con una plantilla de trabajadores que 
incluirá:

•	 Director/a

•	 Supervisor/a socioasistencial

•	 Médico/a

•	 Enfermero/a

•	 Psicólogo/a

•	 Fisioterapeuta

•	 Diplomado/a en educación social

•	 Trabajador/a social

•	 Auxiliar de enfermería/ Gerocultor

•	 Personal que efectuará las labores de cocina, limpieza, lavandería, 

administración, mantenimiento i transporte.

Esta inversión ha sido posible gracias al 2º Plan E (Plan Zapatero) impulsado por 
el Gobierno de España con un presupuesto de 2.143.863 € más 18% IVA y su 
construcción corre a cargo de una UTE con una empresa de Vinaròs (OMBRA) 
que generará sin duda alguna, un buen número de puestos de trabajo.

Centro de Día para personas mayores
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Presupuesto: 10.000.000 € 
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Financiación:  Ayuntamiento y Ministerio Industria
Nova xarxa d’aigua potable -    2.268.319,00  €
Biblioteca -      1.465.329,83  €
Passeig Ribera Costa Sud -       529.741,37  € 
Pista d’atletisme -     1.935.311,50  € 
Depuradora -         10.099.276,00 €
Magatzem Municipal -      975.000,00  € 
La Mera -         3.500.000,00 €
Camp de futbol -         2.250.000,00 €
PRI Foret -           3.000.000,00 € 
Plan E (Zapatero) -           5.518.002,00     €
Ciutat Esportiva -           2.150.000,00     €
Gossos-parcs -                                              122.000,00     €
Camí Rossell i sant Gregori -           1.472.742,00  €
Rotondes -           280.000,00 €
Parcs -           59.213,00 €
Parcs Infantils -           182.000,00 €
Plans Provincials -           2.503.282,00 € 
Calles urbanizadas -           6.376.058,00 €
Camins -           2.969.582,00 €
Pla Excelència  Turística -           1.630.258,63    €
Pluvials -           4.301.100,00 €
Centre del Coneixement -           3.500.000,00 €
Plan E (Zapatero 2) -            3.700.000,00 €
Polígon Industrial -            10.000.000,00 €

 + 70.787.215,33 €En
 s
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javierbalada.blogspot.com
mariadoloresmiral lesmir.blogspot.com 
juanblanchadellmiral les.blogspot.com

Vinarossencs Independents
Par tit  de Vinaròs Independent

twitter.com/javierbalada

www.pvi-vinaros.org

El éxito de la Feria del Libro...
…este año ha sido absoluto y la plaza de la Mera se ha quedado 
pequeña para tanta afluencia de público. Este año en la feria se 
han desplegado más casetas que nunca (34) y, además de las 
habituales actuaciones y actividades para niños, hemos contado 
con la colaboración musical de la Alianza y con lecturas 
dramatizadas a lo largo de toda la jornada. Otro aliciente más 
que sin duda habrá contribuido a la venta de libros ha sido la 
presencia de 37 autores firmando dedicatorias al público 
comprador…
 …entre los que es obligado destacar…
…la de la ganadora del premio Nadal de novela 2011 Alicia 
Giménez Bartlett quien, pese a su ocupada agenda por la 
concesión de tan renombrado premio, ha preferido acudir a la 
Feria del Libro de Vinaròs con quien tanta vinculación tiene. 
A ella y a todos los demás autores, muchas gracias por su 
colaboración.
 Aprovechando el magnífico día…
...del Domingo de Ramos y una vez retiradas las vallas hemos 
podido disfrutar del nuevo Paseo de Colón que ya cuenta 
con el nuevo mobiliario de bancos, jardineras y de la original 
estructura metálica simulando un bosque. La impresión de 
amplitud y la perspectiva que nos infunde este gran espacio 
abierto es lo que sin duda habrá hecho que esta mañana haya 
estado completamente abarrotado de público. 

Que  manía tienen algunos partidos políticos de 
lanzar panfletos propagandísticos a diestro y si-
niestro entre los ciudadanos de nuestra ciudad. 
Que obsesión en querer transmitir lo que la gran 
mayoría de ustedes saben que es mentira y que 
falta escrupulosamente a la verdad.
Que pesadez de políticos que durante ocho 
años no han tenido ni una sola idea positiva para 
nuestra población y que se han dedicado, en su 
mayor tiempo, a judicializar la vida política de Vi-
naròs de una forma enfermiza.
¿Tal vez será por qué, en realidad, son políticos 
mediocres, sin preparación, con mucha parafer-
nalia, mucho dinero, mucho discurso, pero sin 
contenidos ni ideas?
¿No será que son políticos que siguen el dictado 
de sus jefes y que hablan sin pensar, sin ser cons-
cientes de la autentica realidad que vive nuestra 
ciudad?
Un político que no es consciente del momento 
que vive y que quiere manipular a sus vecinos 
inventando realidades y acusando a sus adversa-
rios políticos de falsedades improbables nunca 
debería estar en el consistorio. 
Este político fanfarrón, prepotente, que sabe de 
todo sin casi saber de nada, no puede ser alcalde 
de nadie. 

El polígono industrial de les “Soterranyes” es el proyecto más importante 
del futuro de Vinaròs. La puesta en marcha del mismo, puede significar 
la creación de cientos de puestos de trabajo.
La inversión realizada hasta el momento por el Ayuntamiento supera los 
diez millones de euros. La financiación se ha conseguido mediante un 
credito a interés 0% y una subvención a fondo pérdido del M.Industria.
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El regidor i candidat a l’alcaldia pel BLOC a l'Ajuntament 
de Vinaròs, Domènec Fontanet, ha informat que “recollint 
les queixes del veïns i veïnes del carrer Tirant lo Blanc he 
dirigit un escrit a l’alcalde traslladant-li la preocupació i 
malestar per les molèsties que ha ocasionat la construcció 
de l’edifici del final del carrer. Ara des de fa setmanes no 
veuen que es treballe però el carrer ha quedat ple de clots, 
brut i ple de pols“.
Cal afegir que “no es pot permetre la pèssima imatge que 
s’està donant d’aquest carrer que està en primera línia de 
passeig i a vistes de molta gent que ens visita. No és el que 
vull per al meu poble i com jo en som molts“.  
Segons Fontanet, “el meu treball serà insistir i exigir que 
tant els solars abandonats de la zona de l’Av. Jaume I, Fora 
del Forat i ara aquest carrer estiguen en condicions òptimes 
per als veïns que viuen en aquesta zona i per a totes aquelles 
persones que ens visiten. Si volem que la gent estiga a gust 
i satisfeta del que tenim fem que els carrers estiguen nets, 
arreglats i en les màximes condicions de seguretat“.

El regidor i candidat del BLOC a l'Ajuntament 
de Vinaròs, Domènec Fontanet, ha presentat les 
línies prioritàries en l’àrea de Benestar Social 
per als pròxims quatre anys en el cas que el BLOC 
siga decisiu en el pròxim govern municipal. 
Segons Fontanet,“s’ha de prioritzar des de 
l’Ajuntament l’atenció a les persones més 
desfavorides socialment, les que pateixen 
problemes familiars, de feina, de convivència, 
econòmics, de discapacitat psíquica i de mobilitat”. 
Per això, des del BLOC “exigim un Vinaròs 
accessible 100%, creant la comissió del Pla 
d’Accessibilitat Local amb tècnics de l’Ajuntament, 
persones amb mobilitat reduïda i associacions 
vinculades per vetllar i resoldre les mancances del 
dia a dia. S’ha de millorar el servei de transport 
adaptat”.
També “s’ha d’aplicar el 7% de persones amb 
discapacitat en els contractes laborals que es 
fan des de l’Ajuntament, en places de conserges, 

recepcionistes, etc. I establir un Pla d’Ajudes per 
facilitar la instal·lació d’ascensors i rampes 
en finques antigues on viuen persones amb 
mobilitat reduïda”.
Un altra de les propostes és “l’exempció fins al 90% 
de l’Impost de Béns i Immobles (IBI) a les famílies 
quan tenen tres o més fills, famílies nombroses i 
reducció de l’impost de matriculació”.
Però, sobretot, no ens podem oblidar de les 
persones majors que no poden pagar-se una plaça 
en una residència o que volen passar els últims anys 
de la seua vida en la seua casa, perquè la gent gran 
vol estar el màxim temps possible a casa seua amb 
les seues coses, des del BLOC apostem per ampliar 
la plantilla de personal del Servei Integral 
d’Atenció a Domicili que es dedica a cuidar, vigilar 
i atendre a la gent gran. I a valorar si s’ha d’aplicar 
els articles de la Llei de la Dependència, on diu que 
l’Ajuntament pot crear una empresa municipal per 
a gestionar aquest servei“.

El BLOC de Vinaròs presenta 
les propostes de l’àrea de Benestar Social 

El BLOC de Vinaròs demana que 
s’arreglen els clots del carrer 

Tirant lo Blanc

Domènec Fontanet: “ Treballem per fer una 
política propera al ciutadà, escoltant els  
problemes quotidians de les persones i de la 
nostra ciutat, perquè ens creiem que estem 
al servei de la gent del poble. Fem una 
oposició constructiva, en positiu, traslladant 
els suggeriments, peticions i queixes a 
l ’equip de govern. Podeu comptar amb la 
gent del BLOC, amb mi mateix, perquè tenim 
un compromís amb vosaltres, vinarossencs 
i vinarossenques, millorar la nostra ciutat 
fent-la més bonica, més humana“. 

Domènec Fontanet: “Una de les àrees 
que destinarem més recursos humans 
i econòmics serà l ’àrea de Benestar 
Social, fent un seguiment exhaustiu de 
la Llei de Dependència, de l ’accessibilitat 
de les persones discapacitades, de les 
subvencions a famílies desestructurades, 
i sense feina i sobretot, reforçar l ’atenció 
al domicili de les persones majors“. 
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Esquerra Vinaròs

Canvien els temps

Esquerra Unida 

Els Cossis estafa?
València 16 d’abril del 2011

Ramon Adell i Artola

OPINIÓ 

Tradicionalment hi ha zones aco-
tades, zones privatives que tradi-

cionalment s’han assignat els partits conservadors, 
i als que han renunciat els partits d’esquerres. A 
l’esquerra se li han fet concessions, i aquesta ho ha 
acceptat. Però els temps canvien. 
A la figura del polític se li ha atorgat una certa va-
nitat, un cert divisme, de que sabia tant com un 
economista, tant com un Premi Nobel de Literatu-
ra, tant com un enginyer de Camins, Obres i Ports, 
tant com una artista. Falsa vanitat. El plantejament 
primer és ser conscients de les carències, ser cons-
cient de les necessitats. El primer que cal reconèi-
xer és que tot no se sap, però que, així i tot, cal sa-

ber certes coses, com són el que tu veus als teus 
voltants que hi manca, la plasmació de les teves 
idees polítiques (Idea de Polis/ciutat), la visió de la 
relació entre les persones que hi habiten. No cal ser 
un savi (això ho deixem per als il·luminats),cal ser 
conscient. Les propostes que des d’un partit d’es-
querres s’han d’ofertar no han de ser per aconten-
tar oïdes, sinó per a canviar certes realitats, i l’eco-
nomia també és una realitat.
La proposta que ara mateix s’hauria de fer ha de 
tenir caràcter de globalitat: 
-Vinaròs esta en un nus de vies de comunicació. 
Paraula sagrada pel que fa a economia. La N-238, 
l’A-68, el Port son la base del futur.

-Vinaròs és la capital comercial del nord de la província 
de Castelló i sud de Tarragona. Vinaròs té edifici de 
Mercat i  ha de ser l’imant que puga atraure a clients.
-Vinaròs ha de ser Centre logístic Turístic i agafar 
la iniciativa de centre de promoció de tot el nostre 
entorn, de les comarques que ens envolten.
-Vinaròs no té encara un polígon industrial 
consolidat, i l’excusa de ser privat no hauria d’haver 
estat l’argument per descartar Planes Altes, ja 
que la dinàmica de permutes de terrenys hagués 
permès adquirir terrenys i convertir-los en públics.          
El nou PGOU, que ha de sorgir decididament al 
2011, és també un motor econòmic, cultural, social, 
..que ens ha de fer créixer. Han canviat els temps.

Com s’atansen eleccions municipals quasi tots els 
partits tenen a la boca quatre noms: Forada, Cossis, 
Aiguadoliva i Sòl de Riu. Tots estan preocupats, 
tots donaran la solució, nosaltres des de Migjorn 
preguntem quina?  El PP va crear aquest problema 
al fer un PGOU en temps de Jacinto i el repartidor 
d’ètica sr. Tàrrega. Els Cossis va passar de zona verda 
a edificable, Aiguadoliva es farà malbé gràcies al 
miraculós PGOU, que l’actual equip de govern no 
ha tingut els pebrots de modificar-lo. Sòl de Riu és 
salvarà (per ara) doncs no és zona urbana, no se’n 
recordaren d’ell. Entre el PSPV, PVI, BLOC-EV han 
estat governant 25 anys i no han solucionar aquests 
problemes, el PP en 7 anys va fer més mal que un porc 
en un favar, tombar el Sant Francesc, Vandowska, 
zones verdes, etc. i fer aquet miraculós Pla General 
d’Ordenació Urbana. Els únics que han fet molta feina 
per salvar els Cossis foren els veïns, denunciant el 
procés d’apropiació i com es va fer.
Copiem part de la instància entregada a l‘Ajuntament 
el quatre de març de 1981, Nº registre 628: “Han 
visto con gran sorpresa que sobre la parcela 16 
del polígono 25 […] se están construyendo unas 
edificaciones, suponemos que sin permiso o licencia 
municipal, […] por ser dicha parcela de propiedad 
catastral municipal.… Examinado convenientemente 
el Registro de la Propiedad de esta Ciudad en relación 
con la mencionada parcela, se observa que, con fecha 
20 de septiembre de 1977, D ª Milagros Querol Egea, 
vende a favor de D. Juan Casanova Gilavert, sin 
ninguna clase de titulo previo una heredad, partida 
Bobalar, termino de Vinaròs. En la misma fecha de 20 
de septiembre de 1977, D Juan Casanova Gilavert, 
vende la misma parcela a D ª Milagros Querol Egea, 
o sea que en un mismo día D ª Milagros Querol Egea, 
vende y compra, y D Juan Casanova Gilavert compra 
y vende la misma parcela, esto en términos jurídicos 
es una triquiñuela para poder inscribir un titulo de 
imposible inscripción por los cauces normales, dada 
la inexistencia de titulo anterior y que, además 
catastralmente no está a nombre de la persona que 
intenta inscribir en el Registro de la Propiedad, pero es 
más, el propio 20 de septiembre de 1.977, D ª Milagros 
Querol Egea, atorga poderes notarial a favor de D. 
Juan Casanova Gilavert, para que éste, en su nombre, 
pueda vender la parcela a quien estime conveniente 
y, éste D Juan Casanova Gilavert haciendo uso del 
poder conferido, vende la repetida parcela a Dª 
Angeles Vives Mendi, resultando que dicha Sra. es la 
esposa de D. Juan Casanova Gilavert…..”
Aquesta és la història d’uns terrenys que segons el 
cadastre i els veïns de la zona són de propietat (o 
eren) municipal, entren tres persones al registre i 
quasi sense sortir de les oficines, juguen una partida 
de ping-pong, no importa qui guanya la partida, 
com sempre qui la perd és el poble. Suposem que 
en algun lloc ha d’haver-hi constància monetària 
d’aquesta compra-venda-venda-compra-venda.
Seria curiós saber el que es va pagar, i els motius del 
PP per canviar la qualificació d’aquesta parcel·la.

Dissabte a la tarda, gent arribada d’arreu del País 
Valencià va aplegar-se a València per reivindicar 
davant d’aquells que representen la mateixa 
intolerància, la mateixa prepotència de l’Espanya 
dels cacics del segle dinou, per reclamar el mateix 
de sempre: llibertat, transparència, honorabilitat, 
igualtat de tracte... justícia al cap i a la fi.
Gràcies, moltes gràcies a la molta gent de Vinaròs 
i de la resta del nord de Castelló que va aplegar-
se als carrers de València en solidaritat amb Acció 
Cultural del País Valencià que l’únic que pretén 
és poder seguir fent allò que sempre ha fet: 
mantenir viva la flama de la cultura i de la llengua 
compartides.
Gràcies, moltes gràcies a la molta gent de Vinaròs 
i de la resta del nord de Castelló que va aplegar-
se per fer palès el rebuig a les indiscriminades 
actuacions i atacs a la llengua i a la història comuna 
i a la llibertat (qui ho hauria de dir a aquestes 
alçades del segle XXI) d’informació que des del 
govern dretà de la Generalitat Valenciana s’estan 
perpetrant en contra dels interessos de molts i 
molts (més dels que ells es pensen) dels ciutadans 
d’aquest gran País que ells fan petit davant de la 
resta de l’estat espanyol i més enllà de les seves 
fronteres amb el seus abusos, amb la utilització 
partidista i nepotista dels recursos de totes i tots 
els valencians.
En som molts i en seríem molts més si d’una vegada 
per totes fórem capaços de plantar-los cara i dir-los 
que ja n’hi ha prou, que n’estem tips de governants 
que l’únic que volen i els val és l’exercici mal entès 
del poder polític que solament serveix per a ells i 
per als que són com ells: falsos, aprofitats i.....
De veritat en som molts i encara en seríem molts 
més si els que de veritat tenim el cor a l’esquerra 
i la sang roja fórem capaços d’abandonar d’una 
vegada per totes aquest síndrome poruc i 
acomplexat que ens envaeix de fa massa temps i 
férem l’esforç de convèncer els qui estan encegats 
per continuar ofrenant noves glòries a Espanya 
que amb governants d’aquesta mena destruïm la 
nostra societat, els nostres pobles i el nostre País.

Per Esquerra Unida és fonamental desenvolupar des 
de l'Ajuntament polítiques tendents a crear espais 
des d'on es viuen pràctiques democràtiques per a la 
formació d'una ciutadania crítica i transformadora.
Hem de situar al ciutadà com a protagonista de la vida 
pública, amb capacitat per influir en la gestió pública.
Volem aconseguir un Ajuntament obert i receptiu, 
disposat a escoltar als ciutadans que vulguin  
contribuir a millorar la política i la gestió pública.  
Som conscients de les dificultats per les que travessa 
una part de la societat. Els nostres veïns i veïnes estan 
patint en primera persona la crisi econòmica. Per 
això ens comprometem a treballar perquè el nostre 
municipi done una resposta. També a reivindicar a 
cada administració les seves responsabilitats. 
La gestió pública que defensem combina eficiència 
i eficàcia amb la intervenció democràtica mitjançant 
un model que permet una àmplia participació 
ciutadana en el procés de presa de decicions. Esta 
per ser eficaç ha de ser representativa, directa i 
activa. Es tracta d´entendre la gestió  pública com 
un espai de responsabilitat col·lectiva.  
Allà on els mitjans de comunicació tenen major 
incidència hem d'aconseguir que els ciutadans ens 
vegin com a portadors de propostes diferents i 
transformadores.
Qualsevol plantejament sobre els reptes que han 
d'afrontar els governs locals -desenvolupament 
sostenible, dret a la ciutat, etc.- necessita d'una 
definició d'un projecte sobre el model de ciutat que 
permeti l'optimització de la qualitat de vida que 
passa per una reorganització de la ciutat.
La ciutadania ha de ser l'actor protagonista del desen-
volupament dels nostres municipis, protagonista amb 
responsabilitat i capacitat per participar activament 
en les decisions que li afecten. Això significa integrar 
als ciutadans i les ciutadanes i les seves organitzacions 
garantint l'accés a la informació, a les instàncies de dis-
cussió i planificació i als òrgans de decisió.
Esquerra Unida des dels ajuntaments, governi o 
estigui a l'oposició, garantirà a tota la ciutadania 
la informació necessària per conèixer i interpretar 
tot el referent al govern municipal. Per això es 
posaran en marxa les següents actuacions: Punts 
d'informació municipal. Llocs on penjarà informació 
del propi Ajuntament: bàndols, agendes...
Butlletins d'informació municipal: mensual, amb in-
formació dels acords dels plenaris, l'agenda, notícies 
... I amb un espai per a tots els grups municipals.
El nostre Ajuntament ha de ser transparent i generar 
la màxima confiança amb la ciutadania.
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Sessió extraordinària i 
urgent de l'Ajuntament Ple 

15 d’abril de 2011

Ordre del dia

1.- Ratificació de la urgència de la 
convocatòria. Unanimitat
2.- Resolució d’al·legació 
presentada al Pressupost municipal 
de 2011 i aprovació definitiva del 
pressupost 2011. Es desestima 
l’al·legació i s’aprova el pressupost 
amb els vots a favor de PSPV-PSOE 
i PVI, l’abstenció del Bloc i el vot en 
contra del PP.
3.- Dació de compte de l’aprovació 
de la liquidació del pressupost de 
2010.
4.- Dació de compte de l’estat 
d’execució comptable del primer 
trimestre de 2011.
5.- Dació de compte de l’informe 
de la Intervenció i la Tresoreria 
relatiu a la Llei 15/2010, de 5 de 
juliol, de modificació de la Llei 
3/2004, de 29 de desembre, per 
la qual s’estableixen mesures de 
lluita contra la morositat en les 
operacions comercials.

El Ayuntamiento de Vinaròs aprobó el pasado viernes 
de manera definitiva el presupuesto municipal 2011, 
tras desestimar en Pleno extraordinario urgente una 
alegación presentada por la mercantil Promociones 
Nou Temple SL. Esta mercantil había alegado que 
las cuentas municipales para este ejercicio no con-
templaban una partida presupuestaria para pagar 
la indemnización de 2'3 millones de euros que dictó 
la sentencia del Tribunal Supremo en el Caso Van-
dowska, a pesar de que el Pleno del Ayuntamiento de 
Vinaròs aprobó el pasado mes de febrero por unani-
midad, una modificación presupuestaria para hacer 
frente al pago mediante un crédito por este importe, 
por lo que el pago estaba asegurado. A pesar de que 
todos los grupos políticos estaban de acuerdo en la 
desestimación de esta alegación, el punto contenía la 
aprobación definitiva del presupuesto, por lo que salió 
adelante con los votos favorables de PSPV-PSOE y PVI, 
la abstención del Bloc y el voto en contra del PP. 
El alcalde, Jordi Romeu, consideró que la presenta-
ción de esta alegación, el último día de plazo, por 
parte del abogado de la empresa, había sido reali-
zada “de mala fe”, lamentando el retraso de 15 días 
que supondrá la entrada en vigor de las cuentas 
municipales por este asunto. “Esta alegación ha 

sido presentada sólo con ganas de fastidiar, porque 
ha llegado el mismo día que acababa el plazo de 
alegaciones y quiero recordar que el Ayuntamiento 
ya aprobó una modificación presupuestaria  para 
hacer frente a la indemnización que quedó aproba-
da definitivamente el 19 de marzo y, después, en 
días posteriores, fue cuando se aprobó el presu-
puesto”, indicó el primer edil. 
Por otro lado, el Pleno dio cuenta de la liquidación del 
presupuesto del 2010. El consistorio cuenta con un 
remanente positivo de 135.350 euros para gastos ge-
nerales, lo que fue destacado por el primer edil, Jordi 
Romeu. “Pocos ayuntamientos en esta coyuntura eco-
nómica pueden decir que cuentan con remanentes 
positivos”, dijo el alcalde, que también informó que los 
remanentes afectados para inversiones en préstamos 
son de 9,3 millones de euros. Las existencias de estado 
de tesorería a día de hoy son 10.199.000 euros. 
Respecto a la dación de cuentas del primer trimestre de 
2011, Romeu dijo que había algunas facturas por pagar, 
aunque eran aquellas que entraron en los últimos días 
de 2010 y mientras el presupuesto 2011 no estaba 
aprobado. El importe de estas facturas es de 286.768 
euros. Estos y no otros son los que tienen vigencia en el 
Ayuntamiento. La contabilidad es ésta.  

Vinaròs aprueba definitivamente el 
presupuesto 2011 tras desestimar una alegación 
de la mercantil del Caso Vandowska

La capilla Santa Victoria acogió una muestra sobre el polígono industrial 
y logístico de les Soterranyes y la conferencia del co-director del proyecto 
les Soterranyes, Gonzalo Valls Benavides. Valls expuso las principales ca-
racterísticas que ofrecerá el polígono.

El polígono industrial muestra sus características en una exposición
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El renovado paseo marítimo de Vinaròs ha estre-
nado estos días un nuevo mobiliario de diseño 
consistente en dos grandes “sofás” de piedra 
para sentarse o acostarse, con perfiles redon-
deados. Las denominadas “rocas urbanas” o 
“butacas marinas” por su creador, el arquitecto 
Vicent Guallart, están inspiradas en las piedras 
erosionadas por la acción del mar.
El arquitecto acudió a Vinaròs el pasado domingo, 
donde se le pudo ver realizando fotografías de 
gente sentándose e incluso probando una de las 

butacas, que están siendo una auténtica atracción 
en estos primeros días de instalación. También 
se ha instalado nuevo mobiliario de madera, a 
modo de bancos circulares que están siendo muy 
utilizados por los ciudadanos. 
Respecto a las obras, en próximos días, finalizará 
la parte superior del túnel subterráneo para que 
los locales puedan instalar esta Semana Santa 
sus terrazas. En estos momentos, en el túnel 
subterráneo, se están colocando el equipamiento, 
la iluminación, la ventilación, radar y cámaras para 

cumplir la normativa sobre estas instalaciones.
Además, el Ayuntamiento de Vinaròs ha procedido 
a la sustitución y mejora de los alcorques del paseo 
marítimo en el tramo junto al antiguo colegio San 
Sebastián, trabajos que realizan dos empresas de 
la ciudad con un presupuesto de 25.000 euros y 
un periodo de ejecución de 30 días. Para ello se 
están utilizando láminas de madera, se ha decidido 
implantar este sistema en las 78 palmeras que 
quedan en la primera fase, y unificar así el aspecto 
general de los alcorques del paseo.

El paseo marítimo estrena mobiliario

Esquerra Unida ha presentado los cinco primeros puestos 
de la lista con la que concurrirán a las elecciones munici-
pales. Tras el alcaldable Manuel Villalta, en segundo lugar se 
sitúa Maria Pilar Sánchez, en tercer lugar Felip Redó, cuarta 
es Amparo Fons y quinto Víctor Fariñas. La candidatura, se-
gún informó Villalta, está compuesta por igual número de 
mujeres que de hombres. Villalta también destacó la mezcla 
de experiencia y juventud y que con esta candidatura se re-
presentan casi todos los sectores de Vinaròs.

Esquerra Unida presenta los 
cinco primeros puestos de 
la candidatura

La apertura de la ampliación del Hospital 
Comarcal de Vinaròs ha supuesto la incor-
poración de 19 personas a su plantilla en los 
últimos días.
El pasado mes de junio abrieron sus puer-
tas las nuevas instalaciones de urgencias, 
con una superficie que doblaba la ante-
rior y con más boxes para la atención a 
los pacientes. En el mes de septiembre se 
trasladaron la Unidad de Hospital a Do-
micilio y también el Hospital de Día, que 
veía aumentada su capacidad de 5 pa-
cientes a 16.
A lo largo de esta semana se ha realizado la 
mudanza de las consultas de CMA, Sintrón 
y Hematología, que pasan de compartir un 
mismo espacio a disponer de uno específico 
para cada una de ellas, con lo que se espera 
conseguir una reducción de las listas de 
espera y una mejora en la atención que se 
ofrece a los pacientes.
De igual modo, en las últimas semanas 
se está ultimando el nuevo sistema de 
almacenaje que permitirá disponer de 
más espacio y de una mejor distribución 
de los fármacos.

Nuevo personal 
Asimismo, esta semana se han incorporado a 
la plantilla dos nuevos médicos de urgencias, 
cinco enfermeras de servicios especiales, tres 
auxiliares de enfermería, dos auxiliares admi-
nistrativos y siete celadores que completarán 
la plantilla destinada a esta primera fase de la 
ampliación. Todas estas incorporaciones se han 
realizado a través de la bolsa de trabajo que la 
Conselleria de Sanidad mantiene abierta a tra-
vés de la Dirección Territorial de Castelló.
Tras el verano, el Hospital abrirá seis nuevos qui-
rófanos (en la actualidad cuenta solo con tres), 
dos nuevos paritorios y la nueva Unidad de Cui-
dados Intensivos que tendrá una capacidad de 
siete pacientes frente a los cinco actuales.
Se espera que antes de finalizar el 2011, la ter-
cera fase sea una realidad con la apertura de 
las dos plantas de hospitalización con capa-
cidad cada una de ellas para 19 enfermos en 
habitaciones individuales. Una vez completa-
da esta tercera fase el Hospital Comarcal de 
Vinaròs dispondrá de más 6.000 m2, lo que 
representa un aumento del 30% respecto a la 
situación previa a la ampliación.

El hospital aumenta su plantilla 
en 19 personas

Vicent Guallart, fotografiando unos usuarios de las nuevas butacas del paseoEl domingo mucha gente utilizó los nuevos bancos
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El PP de Vinaròs presentó el jueves 14 de 
abril en los Salones Paladium la candida-
tura con la que concurrirá a las elecciones 
municipales del 22 de mayo y cuyo objeti-
vo es la recuperación de la alcaldía. Javier 
Moliner y Alejandro Font de Mora, entre 
otros, acudieron al acto para arropar al 
candidato a la alcaldía, Juan Bautista Juan, 
que destacó que los populares han forma-
do un equipo heterogéneo que represen-
ta a la mayor parte de la sociedad vinaro-
cense “con gente preparada para gobernar 
en tiempos difíciles”. Para Juan, se trata de 
un equipo “preparado y dispuesto a afron-
tar el reto de la gestión del Ayuntamiento, 
y hacer frente a los problemas que han 
separado a la administración local de la 
sociedad”. El portavoz y candidato popu-
lar aseguró que el partido ha mantenido 
reuniones con todo tipo de asociaciones 
y entidades de la localidad, recogiendo 
sus propuestas y preocupaciones para re-
flejarlas en un programa electoral que se 

presentará en breve.
Respecto a las expectativas del PP de Vi-
naròs para estas elecciones municipales, 
Juan subrayó que el objetivo “es ganar las 
elecciones de manera amplia”, de forma 
que permita a los populares gestionar el 
Ayuntamiento los próximos cuatro años. 
El candidato popular inició su discurso 
apuntando que los sondeos “nos otor-
gan muy buenos resultados a Vinaròs” y 
después realizó una valoración de los úl-
timos ocho años de gobierno PSOE-PVI, 
calificando la primera legislatura como “la 
del despilfarro” y la segunda como “la del 
endeudamiento”.  En clave de futuro, Juan 
prometió un gobierno “austero” y apun-
tó entre las materias urgentes a tratar “la 
racionalización del gasto corriente del 
Ayuntamiento con el objetivo de mejorar 
la aplicación de los fondos con un control 
transparente”, y destacando la creación de 
empleo como su “mayor compromiso con 
los vinarocenses”.

El PP presenta su candidatura

El PSPV-PSOE propondrá en su programa elec-
toral  la creación de un local de ensayo de 250 
metros cuadrados con siete dependencias in-
sonorizadas para los grupos de la localidad, 
como una de sus principales propuestas en 
materia de juventud, que dio a conocer el nú-
mero cuatro de la candidatura, José Antonio 
Jiménez. 
“Es una propuesta real, económica y rentable”, 
indicó el candidato socialista, Jordi Romeu.
Los socialistas consideran que la actual coyuntu-

ra económica hace que el auditorio municipal no 
pueda realizarse en la próxima legislatura, por lo 
que en el apartado cultural también proponen 
la creación de una red de escenarios en diferen-
tes puntos de la ciudad –aprovechando algunos 
ya existentes y creando de nuevos- que puedan 
servir para albergar eventos de música, teatro o 
exposiciones, según informó la número tres de la 
candidatura, Ana Rosa Escuín.
El programa electoral al completo del Partido 
Socialista se dará a conocer el 6 de mayo.

El PSPV-PSOE propone la creación de un local de ensayo y una red de escenarios

El Partit de Vinaròs Independent (PVI) ha renovado 
su página web www.pvi-vinaros-org.
La nueva página ha sido presentada por los 
miembros del partido Javier Balada y Juan 
Blanchadell como “dinámica y funcional” y ha sido 
realizada por jóvenes de Vinaròs, al igual que la 
nueva imagen corporativa. Desde la página de 
inicio se pueden ver todas las noticias relativas 
al partido y en su pie figuran los enlaces hacia 
los blogs de varios de sus miembros. La página 
también admite comentarios de los visitantes que 
también pueden enlazarla con sus respectivos 
perfiles en las redes sociales para hacer en ellos sus 
comentarios.
La nueva web se divide en cinco apartados, uno 
con la historia del PVI y sus estatutos, otro con 
la candidatura, un enlace con las realizaciones 
formando equipo de gobierno y otro con los 

artículos publicados en prensa local. 

Propuestas
El PVI también ha presentado esta semana algu-
nas de las propuestas que incluirá en el programa 
electoral, entre las que han destacado la recupe-
ración del servicio municipal de recaudación, la 
creación de dos nuevas agencias de lectura o la 
creación de huertos comunitarios para que las 
personas mayores puedan cultivarlos. 
Por otro lado, han anunciado que seguirán exi-
giendo la firma del protocolo para la remodela-
ción del puerto de Vinaròs, recordando que las 
obras aun están por finalizar por parte de la Ge-
neralitat. Juan Blanchadell recordó que hay ac-
tuaciones fundamentales para el sector pesquero 
como el traslado de la lonja y también que existe 
el compromiso de integración de la plaza Primero 

de Mayo en el recinto portuario.

 Pancarta
Balada también dio a conocer que la Junta Electoral 
de zona de Vinaròs ha ordenado retirar una 
pancarta que el PVI tenía colocada en la fachada 
del segundo piso del edificio que alberga su sede 
electoral, situada en la plaza Jovellar número 4, 
tras haberlo denunciado el PP.  Balada indicó que 
los populares “ya han empezado la guerra electoral 
contra el Partit de Vinaròs Independent”,  y que 
en su denuncia “han obviado que esta pancarta 
estaba situada en la fachada de nuestra sede”.

La Junta Electoral ordena a los independientes retirar una pancarta con el logo del partido

El PVI renueva su página web y presenta 
propuestas para su programa
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El Bloc de Vinaròs ha anunciat la seva oposició a 
la instal·lació del polígon industrial en les Soterra-
nyes, a pesar que va ser gràcies al seu vot favora-
ble que l'equip de govern va poder dur endavant 
el pla especial de reserva de sòl. El seu portaveu, 
Domènec Fontanet, va aclarir que aquest vot fa-
vorable “va ser només per a reservar sòl, però no 

per desenvolupar el polígon en sí”, i va assegurar 
haver-se sentit “enganyat” per l'equip de govern, 
ja que quan es va votar la reserva de sòl “en els 
informes municipals només es parlava de l'exis-
tència de set casetes de pedra en sec i d'una zona 
que etnològicament i patrimonialment no tenia 
cap valor”. Fontanet va indicar que, després de 
l'anàlisi dels informes realitzat des del partit 
per la número quatre de la candidatura i tècnic 
en medioambient, Cristina Barreda, i els estudis 
d'Ecologistes en Acció, “deduïm que és impossi-
ble realitzar allí un polígon industrial”. Fontanet 
també va recordar que en 2009 es va presentar 
una moció en Ple aprovada per unanimitat per 
a estudiar altres zones on situar un polígon in-
dustrial. “Però l'equip de govern no ha fet res 
referent a això”, va lamentar. Per la seva banda, 
Barreda va apuntar que el Bloc “ja va alertar 
dels problemes que podria suposar que els in-
formes mediambientals fossin desfavorables al 

polígon i que era una situació molt arriscada”. 
Segons Barrera, en la documentació revisada 
“existeixen instàncies presentades a l'Ajunta-
ment que no han estat contestades, hi ha ocul-
tació d'informació patrimonial i ambiental i es 
vulnera la llei de patrimoni cultural valencià, ja 
que en el seu moment l'Ajuntament va dir que 
hi havia 7 casetes de pedra en sec i l'informe 
diu que n’hi ha 47”.
D’altra banda, Fontanet ha presentat les línies 
prioritàries del Bloc en l'àrea de Benestar Social, 
indicant que cal un Vinaròs accessible cent per 
cent, aplicar el 7% de persones amb discapacitat 
en els contractes laborals que es fan des de 
l'Ajuntament, l'exempció fins al 90% de l'Impost de 
Béns i Immobles (IBI) a les famílies quan tenen tres 
o més fills o l’ampliació de la plantilla de personal 
del Servei Integral d'Atenció a Domicili. 
Fontanet també va demanar a l’equip de govern 
que s’arreglen els clots del carrer Tirant lo Blanc.

Fontanet presenta propostes en benestar social

Esquerra-Els Verds ha donat a conèixer la candidatura 
íntegra que encapçala Lluís Batalla, formada por 
militants d’Esquerra Vinaròs, Els Verds del País Valencià i 
independents.
Després de Batalla se situen Agustí Romeu, Imma Miralles, 
Dora Villalta, Frank Romero, Joan Josep Querol, Manel 
Torà, Merxe Arroyo, Rosa Cañadas, Javier García, Hugo 
Romero, Bea Jarque, Carme Jiménez, Antonia Bravo, 

Ernesto Carbonell, Ramón Pauner, Miquel Vives, José 
Manuel Tosca, María Teresa París, Roser Beltrán y Ramón 
Adell.
D’altra banda, Batalla també va anunciar que 
Esquerra ha creat una comissió d’assessorament, 
formada per gent de fora de la candidatura, per 
aconsellar en temes econòmics, urbanístics i socials, 
entre d’altres. 

Esquerra-Els Verds 
presenta la 
candidatura electoral

El anuncio del Bloc desvinculándose de la insta-
lación del polígono industrial de suelo público 
en les Soterranyes fue ayer acogido con sorpre-

sa por el equipo de gobierno. El alcalde, Jordi 
Romeu, lamentó que en un proyecto como el de 
un polígono industrial, el Bloc “cambie de postura 
como una veleta en algo tan importante”, recor-
dando que los nacionalistas votaron a favor de la 
reserva de suelo en esta zona con la finalidad de 
desarrollar el polígono. 
“Es una posición muy incoherente, una irres-
ponsabilidad muy grande que un edil que lleva 
cuatro años en el Ayuntamiento y que dispone 
de toda la documentación sobre el polígono 
industrial diga ahora esto. Está cobrando del 
Ayuntamiento y no está haciendo su trabajo”, 
indicó Romeu.
El primer edil hizo un paralelismo de la postura 
del Bloc con la postura del PP en el proyecto 
Castor. “Los populares también encabezaron 
las manifestaciones contra el proyecto Castor y 

luego cambiaron de postura. El Bloc lo ha hecho 
ahora con el polígono industrial. Creo que ambos 
partidos deberían explicar sus criterios a los 
ciudadanos”, dijo. 
Respecto a las acusaciones de Fontanet, que dijo 
sentirse “engañado” por el equipo de gobierno, 
Romeu dijo que “los que nos tenemos que sentir 
engañados somos el equipo de gobierno y los 
ciudadanos de Vinaròs por su cambio de actitud”.
Por su parte, el edil de Urbanismo, Javier Balada, 
también mostró su sorpresa por las declaraciones 
de Fontanet, subrayando que “ha tenido toda la 
información a su disposición”. Balada indicó que 
Fontanet “tiene un problema, ya que ha cambiado 
la lista de la candidatura, tiene algún arquitecto 
reconvertido en ecologista que lo asesora y le han 
dicho que debe justificar como sea su oposición al 
polígono en les Soterranyes”. 

El equipo de gobierno acusa al Bloc de "irresponsable" 
por su "cambio de actitud" en el polígono industrial 

El Bloc es desmarca del polígon en les Soterranyes 
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X.Flores

ACTUALITAT

La Regidoria de Cultura de l'Ajuntament de Vi-
naròs havia preparat per a celebrar aquesta jor-
nada una extensa programació d'activitats que 
es va iniciar a les 10:30 hores i va concloure al 
voltant de les 20 hores. Tallers, una cercavila de 
nanos i gegants, lectures dramatitzades de tex-
tos o escenificacions van animar aquest dia de 
diumenge, en el qual van participar amb els 
seus corresponents stands un total de 33 enti-
tats, llibreries, editorials i floristeries en la que ha 
estat l'edició més participativa de la fira fins a la 
data. Al llarg del dia es van signar llibres per part 
d'autors com l'escriptora guanyadora del Premi 
Nadal, Alicia Giménez Bartlett. També van estar, 
entre d’altres, els escriptors José Calvo autor del 
llibre “La Pastora”, que va inspirar l'obra guanya-
dora del premi Nadal, Francisco Segarra, Nestor 
Biosca, Santos Fernández Álvarez, Antonio Arnau 
i Alicia Coscollano. El cartell anunciador de la fira 
d'aquest any ha estat obra de l'il·lustrador Diego 
Latorre. La fira va coincidir amb el diumenge de 
rams i el dia assolellat va acompanyar per culmi-
nar un dia especialment participatiu en la ciutat.

Fira del Llibre
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Salvador Quinzá Macip 

Como una más de las novedades de este año, 
la Cofradía de los “Portantes de la Virgen de los 
Dolores”, al finalizar el triduo en la parroquia de 
Santa Magdalena, portaban a hombros la imagen 
de la Virgen, desde la parroquia, por C/: Arcipreste 
Bono, Plaza San Antonio, Travesía Safont y C/. Mayor 
hasta la llegada a la parroquia de la Arciprestal de 
La Asunción. Fueron acompañados por la banda 
de trompetas y tambores de la cofradía de “Jesús 
Cautivo”.
Al llegar al templo se entronizó para el acto del 
pregón la bellísima imagen de la Virgen, en la parte 
izquierda del presbiterio.
En estos momentos, salían desde el auditorio, la 
procesión de estandartes, acompañados por las 
bandas de costumbre, más por la nueva banda 
de la cofradía del “Crist dels Mariners”, hasta su 
entrada al templo. En la parte final de la procesión 
iba el clero, pregonero monseñor Javier Salinas 
Viñals y el presidente de la Federación de Cofradías 
D. Pere Suquet Sala.
Fueron precedidos por la imagen llena de devoción 
en nuestra ciudad y de bella talla, el Cristo de la 
Paz, el cual, como cada año, fue portado a hombros 
y presidió el presbiterio de la Arciprestal.
Las corales  Juvenil “Sant Sebastià”, “García Julbe” 
y el “Orfeó Vinarossenc” interpretaron diversas 
piezas, previas al solemne pregón de nuestra 
querida Semana Santa de Vinaròs.
La impresionante entrada al templo de la imagen, 
fue acompañada por las notas del trompeta 
“Piccolo” Antonio Barberà, y por las sabias manos 
del organista Enric Meliá.
Pregon Semana Santa
Mossen Emilio Vinaixa presentó a nuestro 
pregonero de 2011, dijo que “era fácil de presentar”, 
ya que nuestro obispo siempre ha estado con 
nosotros, acompañándonos en todos los actos en 
los cuales se ha solicitado su presencia.
Referente al pregón de nuestro Obispo, ¡que les voy 
a decir!. Es mi obispo, mi pastor y una muy buena 
persona. Yo le tengo mucho afecto, y por supuesto, 
no soy nadie para opinar y juzgar lo que dijo en 
su pregón. Si les sirve, les diré que fue largamente 
aplaudido al finalizar el mismo.

Procesión con la Virgen de los Dolores

Día 15 Viernes de Dolores
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Día 17 Domingo de Ramos
En la Residencia Hogar “San Sebastián”, Convento 
de la “Divina Providencia”, capilla del “Carme 
dels Mariners”, Parroquia de Santa Magdalena y 
Parroquia de La Asunción, se celebraba en una 
soleada matinal, dicha bendición.
En la Parroquia de Santa Magdalena se formó la 
procesión con la cofradía de “Jesús Cautivo”, que 
son su banda de cornetas y tambores, así como 
con su ya “clásica” procesión de la borriquilla”, 
se bendecían los ramos y palmas en la Plaza 1º 
de Mayo. La bendición de ramos fue a cargo de 
mossen Cristobal Zurita.
La Parroquia de La Asunción realizó su bendición, 
concretamente este año, en lugar diferente, ya que 
el mismo día y aproximada hora, en la Plaza de 
San Antonio se había montado la “feria del libro”. 
Como curiosidad, nos encontramos con la banda 

de bombos y tambores de la cofradía del “Cristo 
de la Paz”, que cada año acompaña este acto, y 
precisamente en la calle Mayor, esquina con c/. 
San Jaime, nos encontrábamos con la música de 
la mencionada banda, con les “castañetes” dels 
Nanos y Gegants, acompañados por dulzainas y 
tamboriles varios. Casualidades de la vida.
El nuevo sitio de la bendición fue el final de c/. 
Mayor y Plaza San Agustín, en el Paseo Colón, un 
sitio estupendo, y que nos decía mossen Emilio, 
que le gustaba mucho para posteriores años. La 
bendición de ramos fue a cargo de mossen Emilio 
Vinaixa.

Inauguración de la exposición de Semana Santa
En el auditorio de nuestra ciudad, a las 13:15 horas, 
se daba por inaugurada la interesante exposición 
de nuestra Semana Santa, que por cierto, les 
invitamos a ver.

Hizo acto de presencia nuestro alcalde D. Jordi 
Romeu, acompañado por la concejala de Cultura 
Dña. María Dolores Miralles.
Con unas palabras de salutación de nuestro 
presidente D. Pere Suquet Sala, se daba por 
inaugurada tan artística exposición.
Misa organizada por la “Frater” en nuestra ermita
A las 16 horas, nuestra “Frater” de Vinaròs 
organizaba como cada año la ya tradicional misa 
en la capilla de nuestra ermita.

Vía Crucis en la ermita
A las 17 horas y organizado por la parroquia de 
La Asunción, daba inicio al impresionante “Vía 
crucis”, desde el bello balcón de nuestra ciudad, en 
nuestra ermita. Fue presidido por mossen Emilio 
Vinaixa, y acompañado por un buen número de 
fieles, finalizando en la cruz, en una tarde soleada y 
con muy buen tiempo.                    

A las 19 horas, en la Arciprestal de La Asunción, se 
celebraba una misa en memoria de los difuntos 
de todas las cofradías, fallecidos en el pasado año. 
Fue oficiada por mossen Emilio Vinaixa Porcar, 
consiliario de la Federación de Cofradías.
TROBADA DE BOMBOS I TAMBORS
A las 20,30 horas en la Plaza Parroquial, se celebraba 
esta esperada “trobada”, con la participación de las 
siguientes bandas:
Cofradia Mare de Déu dels Dolors  (Cervera 
del Maestre)  Banda Tambors i Bombos Exa-
lumnes La Salle   (Benicarló)   con exhibición
Grup Bombos i Tambors Santíssim Crist de la 
Mar (Benicarló)    Grup Bombos i Tabals (Benicarló) 

con exhibición    Grup Tambors i Bombos  (Betxí)
Asociació Cultural Tambors i Bombos del Crist de 
Medinacelli (Castelló) Asociaçió Cultural Santísi-
mo Cristo de la Agonia (Moncofá)  con exhibición
Asociaçió Bombos i Tabals (Peníscola)   Agru-
paçió Cultural Bombos i Tambors (Vila-Real) con 
exhibición; Bandas de Bombos i Tambors Sant 
Crist de l’Agonia (Sant Carles de La Ràpita) con 
exhibición Cofradía Sto Cristo de la Puríssima 
Sang (Tortosa)   Cofradia Mare de Déu dels Do-
lors (Aldover) Cofradia de San Pedro (Vinaròs)
Hermandad de Jesus Cautivo y Ntra Sra de la 
Mercè (Vinaròs) Cofradia del Cristo de la Paz 
Banda de Bombos y Tambores (Vinaròs). 

En total han participado 15 bandas de las cuales 3 son 
de la provincia de Tarragona y 12 de la de Castelló.
Por primera vez, la cofradía del “Cristo de la Paz”, 
organizadora del acto, invitó a las bandas de “Jesús 
Cautivo” y Paso de San Pedro” de nuestra ciudad, 
a participar en la “Trobada”, y la verdad es que lo 
hicieron muy bien. Felicitamos a los organizadores 
por tan acertada decisión. El primer toque fue a 
cargo de Salvador Quinzá Macip, Secretario de la 
Federación de Cofradías, y el que suscribe.
Con un recorrido por diversas calles de nuestra 
ciudad, y con la exhibición en la Plaza Parroquial, 
después de la entrega de recuerdos a los asistentes, 
se daba por finalizado el acto.

Día 16 Sabado de Dolores
Misa en Memoria de los Difuntos de todas las Cofradías

23  abril  2011
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Nuevo éxito, ahora con JHS. Felicidades…
Muchas gracias, gracias a todos los que nos apoyan 
desde hace mucho tiempo. Un éxito conseguido 
por un grupo de 48 personas entregadas, y que 
una vez más me han hecho sentir grande, con lo 
pequeñito que soy.
Un espectáculo a beneficio de Cáritas. 
Algo muy necesario
Sinceramente pienso que somos una academia 
que siempre está dispuesta a ayudar a los más 
necesitados. La verdad es que hemos actuado en 
varias ocasiones con el fin de recaudar fondos para 
Cáritas y otras asociaciones benéficas.
Por cierto, ¿qué os dijo el obispo Javier Salinas? 
¿Y el hermano mayor de la cofradía, Toni 
Riolobos?
El obispo subió al escenario y nos dio la 
enhorabuena por el trabajo realizado. Me 
hizo mucha gracia que durante el espectáculo 
comentara lo bien que cantábamos y le dijeron 
que era play-back.
De Tony Riolobos, ¿qué decir? Gracias por haber 
pensado en nosotros para este proyecto único. 
Esta última semana ha sido un componente 
más. Seguro que ya se ha aprendido algún que 
otro baile.
A toro pasado…¿te ha dicho alguien que no le 
ha gustado o que se haya sentido ofendido con 
el espectáculo JHS?
La intención de "Locura" no ha sido nunca la de 
ofender, y menos con un espectáculo tan delicado 
y respetuoso como éste. Cierto es que ha gustado 
muchísimo a todo tipo de público. Ha supuesto un 
giro de 180 grados en nuestra trayectoria y eso la 
gente lo ha valorado sobremanera.
¿Cuándo y cómo nació Locura?
Hace 8 años regresé de EuroDisney, dónde 
trabajaba como bailarín, y se me ocurrió reunir a 
gente de Vinaròs para representar una coreografía 
que yo había bailado en París. Durante el mes 
de julio se reunió a toda la gente interesada y, 
sinceramente, se creó un vínculo desde muy al 
principio difícil de romper.
¿Recuerdas el día del debut?
Un 9 de agosto de 2003 nos estrenamos con un 

"Livin' la vida loca" en la gala de reinas de Carnaval 
del verano. Y desde ese momento empezó la 
"Locura".
¿Con cuanto tiempo suele prepararse una 
coreografía?
Depende de muchos factores: la inspiración, la 
complejidad de la música, la presión, y sobre todo 
la predisposición y percepción de los alumnos.
Supongo que primero debes documentarte…
explícanos un poco cómo funciona este proceso 
desde que aceptáis realizar un espectáculo 
hasta que estáis preparados para salir a la 
función.
El musical de "Jesucristo Superstar" no lo conocía 
demasiado. Me sonaba alguna canción, pero 
desde que se nos propuso nos pusimos manos 
a la obra, vi la película varias veces y empecé a 
documentarme, y como no a montar coreografías, 
proponer y distribuir los papeles protagonistas y 
sacar las letras de las canciones.
Qué es lo que más te gusta de hacer coreografías
Todo, desde que empiezo hasta que acabo.
Manejar a tanta gente en el escenario, debe ser 
difícil…..cuanta gente trabajáis y qué papel 
desempeña cada uno
¿Difícil? Somos personas muy diferentes y a veces 
cuesta conseguir una concentración global, pero a 
todos nos une lo mismo, las ganas de bailar.
En este musical en concreto hemos participado 
48 artistas. Todos formamos un gran equipo, y 
aunque todo pasa por mi, destacaría la enorme 
labor que siempre desempeñan mis amigos Toni 
Guillot, Cristian Masip y Marc Méndez, al igual que 
mi compañera de trabajo, y gran amiga también 
Lucía Alarcón. Todo ello, contando siempre con 
ideas, consejos, aportaciones y cariño de todos y 
cada uno de los que salimos en escena, y de los 
que ayudan en el "backstage". En este espectáculo 
en concreto quiero destacar la increíble labor que 
ha realizado Diego Alarcón quién nos ha acercado 
a la imagen de Jesús y nos ha emocionado con 
cada gesto y en cada escena.
¿Qué es lo que no has hecho todavía pero que 
vas a coreografiar seguro en un futuro?
Ni idea, lo que salga.¿Alguna propuesta?

 “El obispo nos 

Atraído por el baile desde muy pequeño, Toño Forner empezó en "Les Camaraes" a los 6 

años de edad. Después de estudiar en el instituto, estudió Turismo en Castellón. Al finalizar la 

carrera, se presentó a un casting para trabajar en EuroDisney. Tras cuatro años y medio, regresó 

a Vinaròs, donde reunió a bailarines y amigos con los que creó un grupo que tuvo mucha 

aceptación por parte del público. Fueron los inicios de la academia "Locura". De eso hace 

ya ocho años. La última representación, el musical Jesucristo Superstar (JHS), fue un nuevo 

éxito de público que tuvo un componente solidario en un acto organizado por la cofradía del 

Natzarè i Sant Sepulcre. El espectáculo no ha hecho nada más que empezar…

X. Flores

Toño Forner, coreógrafo de 'Locura'

JHS”felicitó por

"Somos personas 
muy diferentes 
a los que nos 

une las ganas 
de bailar"

"No doy importancia 
a los fallos 

cometidos durante 
una actuación, pero 

los días previos 
puedo llegar a ser 

muy exigente"

FOTOS  Dani Mandrágora
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De todos los espectáculos que habéis hecho, 
¿de cual te sientes especialmente orgulloso?
De todos. Cada uno tiene su encanto. A título 
personal diría que cada baile, cada actuación, 
tiene momentos especiales que se nos quedan en 
la memoria, simples detalles que pasan a formar 
parte de nuestras vidas.
¿Cómo se combate el miedo escénico? Alguna 
vez tienes que hacer de psicólogo entre tus 
alumnos en este sentido?
Los alumnos se ayudan mucho entre ellos y si 
alguien está asustado o indeciso, siempre hay otro 
que va al rescate para animarlo y darle el empujón 
necesario para salir y darlo todo en el escenario.
¿Hay muchos fallos que tú ves y que nosotros 
como espectadores ni nos damos cuenta?

Si, pero no les doy importancia a los fallos 
cometidos durante una actuación, aunque si me 
vierais los días previos al espectáculo, más de uno 
se sorprendería de lo exigente que puedo llegar a 
ser. ¿Verdad chicos y chicas?
Como en el fútbol… ¿veis después el video 
para repasar cómo habéis hecho la actuación y 
analizarlo?
Siempre veo las actuaciones con mis amigos, que 
paradójicamente también son bailarines de Locura, 
y siempre comentamos los mejores momentos, y 
los peores también. Pero la verdad es que una vez 
realizada la representación no me gusta analizarlo 
porque pienso que quien tiene que dar la nota 
final es el público, no yo.
¿Cómo describirías el grupo humano que 
gestionáis?  Somos una familia.

¿Porqué crees que cada espectáculo de Locura 
es un éxito?
Eso sería mejor preguntárselo a cada espectador 
que viene a vernos y sale con un "Què fareu a la 
pròxima? Cada vegada vos supereu".
¿Quieres añadir algo?
Sólo me gustaría aprovechar estas últimas líneas 
para agradecer una vez más la respuesta tan 
positiva del público asistente, a Jaraba y a Blanca 
por ser como sois, a Dani Mandragora por sus 
fotos, a Toni Riolobos por pensar en nosotros para 
esta "aventura", a la Cofradía del Nazareno y Santo 
Sepulcro por hacernos cofrades honoríficos, a mi 
familia por el apoyo incondicional que siempre me 
demuestra, a los padres de los alumnos, y como no, 
a todos mis chicos y chicas a los que quiero como 
siempre, con "locura".

En el musical de JHS par ticiparon 48 ar tistas

Imágenes de JHS, el  musical solidario organizado por la cofradía del Natzar[e i  Sant Sepulcre en el  auditorio
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Que moto�

Domingo 
de ramos 

Vinaròs 
per TV3

Al servei 
de la vidaLa Colla celebrà un dinar i l'assemblea general

Pasión por el motor

Guanyadors del Trofeu Delwende “Al servei de la 
vida” jugat al col.legi Consolació per recolzar els 
projectes d'aquesta ONGD. Enhorabona!

La manifestació a València en contra del tancament dels repetidors que 
permeten la senyal de TV3 va ser seguida per unes 90.000 persones, de les 
quals centenars eren vinarossenques. De Vinaròs van sortir quatre autobusos, 
i es va comptar amb la presència del músic Carles Santos. 

30 ANYS

El dia 28 d’abril 
a les 19:30 hores, aproximadament, 

recibirem a la nostra penya al President 
i Directius del València C. de F., alguns 

jugadors del primer equip, i el president 
i  Directius de l’asociació de Penyes 

Valencianistes.
També ens acompanyaran Presidents 

i Directius de diferents Penyes 
Valencianistes de la Comarca.

Després de totes les fotos de rigor amb els 
jugadors i presidents, ens reunirem per 

sopar amb tots ells als Salones Paladium.

PENYA 
VALENCIA
VINAROS

El pasado domingo Alba Isabel con sus padres 
y sus abuelos celebró el día de la Palma.
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Marxeta 87Pan y Toros

SOCIETAT

Els alumnes guanyadors i els 
acompanyants de cada una de 
les 30 escoles del territori del Sé-
nia, participants en el 2n Concurs 
entre alumnes de 6è de primària 
i que tenia com a tema obligatori 

l’esport, com a premi han realitzat 
un viatge a Aragó de 2 dies (a Zara-
goza i Alcañiz) gràcies al patrocini 
de la Fundació Rei Jaume I i amb 
l’organització de la Mancomunitat 
Taula del Sénia.

Viatge a Aragó del 2n Concurs escolar 
dedicat a l’esport

Se alquila xalet a Vinaròs 
Se alquila apartamento con jardín en la 

Costa Norte de Vinaròs, 
Zona Cales, para todo el año. 

A 100 metros de la playa. 
Interesados llamar al  

647 446 582 Jordi.

“La peña taurina Pan 
y Toros comunica 
a los socios que el 
próximo viernes 
29 de abril, a las 20 
horas, en el local 
social, se hará la 
presentación de la 
dama de la entidad”.

Sres. socios:

Por la presente se les convoca 
a la reunión general que 
tendrá lugar el día 6 de mayo 
a las 22 horas en el local de la 
comparsa.
Temas a tratar:
- Cuentas carnaval 2011
- Presentación traje carnaval 2012

Saludos
La Junta

Continuando con la información sobre el uso de los contenedores 
de RSU (Basura doméstica) destacaremos un hecho ocurrido 
durante esta semana en Saldonar C/ A.
Algún particular o empresa de jardinería ha realizado labores 
de poda de palmeras, depositando todos los restos en los 
contenedores y sus alrededores.
Esta acción, a parte de dar una imagen de suciedad a la zona, 
dificulta que se pueda depositar la basura en los contenedores, 
viéndose obligados los vecinos a tenerla que depositar en el suelo, 
con el riesgo de poderse pinchar con las hojas de palmera. 
Por ello, los residuos de jardinería no deben depositarse nunca en 
los contenedores. 
Informar también que la concejalía de Medio Ambiente dispone 
de un servicio gratuito de recogida de restos vegetales y jardinería. 
Este servicio se presta todos los lunes y es exclusivamente para 
usuarios particulares. Para hacer uso de este servicio, los restos de 
poda deben ser depositados antes de las 7:30 h. del mismo lunes, 
en las siguientes calles:
Avenida Francisco José Balada, Avenida Francisco Baila, C/ Salinas 
A, C/ Salinas XR, Cami Carretes ( Boverals H ), Saldonar A, Cami dels 
Ameradors y calle principal de la Urbanización La Closa. 
También dispone de un teléfono para poder aclarar cualquier duda 
que tuvieran al respecto (964-407451). Este mismo número está 
también a disposición de las empresas de jardinería, a través del 
cual se les podrá informar de los  gestores de residuos de jardinería 
más próximos a los que pueden acudir. 
Al igual que las semanas anteriores, este acto ha sido puesto 
en conocimiento de las autoridades a fin de intentar localizar 
al responsable para su correspondiente depuración de 
responsabilidades por los daños causados, pudiendo incurrir en 
infracción y posterior imposición de la correspondiente sanción 
económica.
Desde FCC FOBESA UTE VINARÒS apelamos a la concienciación 
ciudadana para evitar que actos como los mencionados dañen la 
imagen de Vinaròs.

Informa

Acciones incívicas
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El Ayuntamiento de Vinaròs ha 
decidido recurrir a instituciones para 
mostrar a los ciudadanos y visitantes 
el patrimonio municipal debido a 
la falta de museo en la localidad. El 

Obispado de Tortosa y la Fundació 
Caixa Vinaròs son dos de las entidades 
con las que el consistorio ha firmado 
este contrato, gracias al cual está 
previsto que en la Iglesia Arciprestal 

se expongan una capilla cerámica 
de la Virgen del Pilar, del siglo XVIII, y 
varias obras de los pintores Miquel 
e Hilarión Claramunt. Por su parte, la 
Casa Membrillera, centro cultural de 
la Fundació Caixa Vinaròs, acogerá la 
colección de cuadros del pintor Gabriel 
Puig Roda, que consta de 31 obras con 
paisajes y espacios vinarocenses y que 
corresponden a la donación realizada 
por el hijo del pintor a la ciudad de 
Vinaròs. Parte de la obra de Puig Roda 
que será expuesta en la Fundació se 
encuentra actualmente decorando 
despachos del consistorio o en el 
depósito pictórico del Ayuntamiento.
“Desgraciadamente no tenemos nin-
gún museo, pero no podemos dejar 
que el patrimonio esté cerrado y no 
puedan disfrutarlo todos los vinaro-
censes”, indicó la edila de cultura María 
Dolores Miralles.

Miralles recordó que hay piezas del 
patrimonio vinarocense que ya se 
pueden ver en otros sitios, como la obra 
del escultor vinarocense Vaquer en el 
museo militar del aula Bermúdez de 
Castro de Castellón, donde también hay 
una lápida de un miembro de la Legión 
Cóndor que murió en Vinaròs. También 
en la iglesia Arciprestal se encuentra el 
retablo del Molí Noguera, del siglo XVII, 
y obras del pintor vinarocense Hilario 
Claramunt, entre otras. 
El presidente de la Fundació Caixa 
Vinaròs, Manuel Molinos, ha remar-
cado que esta cesión supone que la 
Casa Membrillera “se consolide como 
centro cultural de la localidad”, desta-
cando que “por la falta en la ciudad de 
espacios culturales adecuados, la Fun-
dació aporta un lugar donde los vina-
rocenses puedan acudir libremente a 
ver estas obras".

CULTURA

El Ayuntamiento mostrará a la ciudadanía parte de su patrimonio en la 
Arciprestal y la Casa Membrillera 

En les activitats programades per la Fundació 
Caixa Vinaròs que s'estan desenvolupant al 
llarg del mes d'abril per commemorar els 80 
anys de la República, els 75 de la Guerra Civil i 
els 36 de la Transició política, van tenir lloc les 
conferències de reconeguts especialistes en 
aquests camps.
Dijous dia 14 La II República pel catedràtic d'his-
tòria contemporània de la Universitat Carles III 

de Madrid, Angel Bahamonde Magro, que ha 
estat col·laborador com a historiador de les sè-
ries televisives “Amar en tiempos revueltos”, “La 
señora” i “La República”, aquesta última s'està 
emetent en l'actualitat per Televisió Espanyola. 
Divendres dia 15 va ser el Walther Bernecker, 
catedràtic de la Universitat Erlangen-Nürnberg 
(Alemanya), que va disertar sobre la Guerra Ci-
vil espanyola. Abans va tenir lloc una actuació 

de joves components de la Societat Musical La 
Alianza. Dissabte dia 16 el tema de la Transició 
espanyola va ser tractat per José Antonio Pique-
ras Arenas, catedràtic de la Universitat Jaume I 
de Castelló. Les tres conferències van ser pre-
sentades pel vinarossenc Pedro Barceló Batiste, 
catedràtic d'historia antiga de la Universitat de 
Postdam (Alemanya), i van acabar en col·loquis 
del nombrós públic assistent.

Conferències a la Fundació 
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El horno más antiguo del municipio de Vinaròs, 
situado en la plaza Tres Reyes, ha retrocedido en el 
tiempo hasta las penurias de la Guerra Civil y de la 
posguerra, elaborando con motivo del 80 aniversario 
de la proclamación de la II República y del 75 de la 
Guerra Civil, el pan que comían los españoles en 
aquellas precarias épocas.
El pan fue en esos momentos tan negros de la 
historia española un elemento fundamental de las 
proclamas de los dos bandos, convirtiéndolo en seña 
de su identidad: “por nuestros hijos, por nuestro pan 
no pasarán” decían los republicanos y “justicia, patria 
y pan” tenían como lema en la Falange, según explica 
el archivero municipal Xavier Palomo. Durante 
muchos años el régimen falangista se enorgulleció 
de garantizar el pan para todos, creando las cartillas 
de racionamiento con cupones. Estas cartillas 
también pueden verse en dicho horno, en donde se 
puede probar la ínfima calidad que tenía ese pan y 
ver documentos de aquellas épocas.
Además de ver esta documentación, se puede 
saborear algunas de las diversas variedades de pan 
que se hacía entonces. “Se hacía pan de casi todo lo 
que se podía moler”. En este horno, Ca Masita, se han 
reproducido todas las variedades de pan, “no había 
pan blanco, el trigo era casi un objeto de lujo, en 
Vinaròs se hacía pan de sémola de maíz, garbanzos, 
harina “sucia”, y en los momentos más duros, de 

algarrobas”.
Palomo, durante la inauguración de esta muestra 
gastronómica, gráfica y documental leyó el 
testimonio de una vecina republicana, encarcelada 
durante un largo periodo de años. “En principio –
decía- el pan era de harina de trigo, pero después 
se acabó, nos daban paz de maíz, era muy malo y 
después se acabó también, llegaron unos carros 
cargados de una especie de raíces como de madera, 
las molían en el molino, ese pan no valía nada, 
no pesaba, al comértelo, parecía que la boca se 
deshacía, pasados unos meses, era hecho de harina 
de guisazos, pero lo peor fue después con el pan de 
harina de algarrobas, pero no teníamos otra cosa, lo 
único que nos quedaba era la vida”.
La responsable del horno Elena Guimerá confesó que 
no ha sido fácil elaborar estos tipos de pan, “encontrar 
los materiales era prácticamente imposible…” 
“Para comerte estos panes, se debía tener mucha 
hambre…” concluía después de tener palabras 
emocionadas de recuerdo hacia los represaliados por 
el franquismo (su abuelo fue un destacado dirigente 
socialista en Vinaròs y murió fusilado).
El alcalde Jordi Romeu alabó iniciativas modestas 
como la de este veterano horno y que sirven para 
recordar un pasado triste y hacer votos para que 
no vuelva a pasarse por situaciones tan trágicas. La 
exposición está abierta hasta el seis de mayo.

Exponen documentos y muestra sobre el pan de la guerra civil
Emili Fonollosa 

“Pa negre”

Para el Almuerzo de Germanó ASADA en la Ermita del día 7 de Mayo, 
se cierra el cobro de Cuotas el DÍA 28 DE ABRIL. Posteriormente des-

pués de la ASADA se volverá a abrir el cobro de Cuotas.
LA JUNTA

CENTRO MUNICIPAL 
DE LA 3a  EDAD
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agenda 

cultural

agenda cultural
- Divendres 29 d’abril, a les 22.30 hores, teatre amb l’obra Comisura a càrrec 
de la Cia Patricia Pardo.
Sinopsi: “¡Benvinguts al circ de la comissura!, de la frontissa o la frontera, del 
salconduit o el malentès, del túnel o la subtilesa.

Mil·límetre del mil·límetre que separa el somriure del 
no-res, el bes sexual del no-res, la tendresa del fàstic, 
el desamor de la bellesa, la traïció del dret a la pròpia 
intimitat, la misantropia de la identificació, l’altre d’un 
mateix.”
Lloc: Auditori Municipal

Organitza: Regidoria de Cultura, Teatres de la Generalitat i Conselleria de Cultura

- Dissabte 30 d’abril, a les 19 hores, concert de l’Orquestra de Cambra de 
l’Empordà.
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Regidoria de Cultura i Joventuts Musicals d’Espanya.

El passat 12 de març els membres de la Coral Juvenil 
Sant Sebastià vam oferir un concert de pretrobada 
conjuntament amb el cor Da Capo i la Coral Polifònica 
Benicarlanda, acte preliminar a la XII Trobada de 
Cors de la Comunitat Valenciana, la qual va tindre 
lloc els dies 9 i 10 d’aquest mes a la ciutat alacantina 
d’Ibi. El dissabte només arribar es va celebrar una 
missa de benvinguda, cantada per les corals de 
les diferents pretrobades representants de les tres 
províncies de la nostra Comunitat. Tot seguit les 
diferents agrupacions de forma individual oferiren 
una mostra del seu repertori per diversos carrers 

d’Ibi, denominat “Cant al carrer”. Per acabar el dia 
ens van oferir un sopar de germanor. El diumenge 10 
d’abril el començarem  amb unes paelles seguides 
d’un assaig general per tal d’ultimar el cant comú. 
L’acte de cloenda de la trobada va ser un concert 
a l’auditori Río de la localitat, on actuaren les 
diferents pretrobades, el cor de la FECOCOVA, 
el cor Ibense i per finalitzar l’acte els gairebé 400 
cantaires de la nostra Comunitat oferint les dos 
obres del cant comú. En finalitzar, els membres de 
la Coral Juvenil Sant Sebastià del nostre poble vam 
tornar cap a Vinaròs.

El passat dimarts dia 12 es va presentar 
a la sala d’actes de la Biblioteca Mu-
nicipal el llibre “Los ángeles que nos 
ayudan. Regalos del cielo” de l’editorial 
Humanitas, obra de l’autor vinarossenc 
José Luís Negre Molinos. La presentació 
va comptar amb la presència de l’autor 
i de la regidora de Cultura de l’Ajunta-
ment de Vinaròs, M. Dolores Miralles.
“Los ángeles que nos ayudan” és un 
complet anàlisi del món dels àngels, 
una guia per tal de buscar respostes, 
mitjançant oracions, afirmacions i invo-
cacions per connectar i treballar amb 
ells. Com diu l’autor, els àngels que ens 
ajuden són regals del cel, una manifes-
tació de l’amor diví de Déu. 
L’àngel de la guarda, els arcàngels i in-
finitat de races d’àngels, ens ajuden en 
tot, des del més quotidià al més pro-
fund del nostre ser intern. Aquestes vi-
vències, i les lliçons que d’elles se’n des-
prenen, queden reflectides en aquesta 
obra, d’una manera senzilla i planera.

Presentació del llibre 
“Los ángeles que nos ayudan”La Coral Juvenil Sant Sebastià a Ibi

Orquesta de Cambra de l'Empordà
director: Carles Coll
dissabte 30 d'abril a les 19h. Auditori Municipal

Concert 30é aniversari Joventuts Musicals de Vinaròs
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En el pavimento del desaparecido 
convento de San Francisco, en lo que 
era la nave de la iglesia, se conservan 
varias lápidas funerarias de persona-
jes vinarocenses que fueron enterra-
dos en la cripta de la iglesia porque 
así lo desearon. Algunas ya son casi 
ilegibles. Las lápidas se encuentran 
en un estado lamentable de aban-
dono y dejadez. Se solicitó hace unos 
meses al Consistorio que se cubrie-
ran con una placa de metacrilato y se 
limpiaran de hierbas o que se trasla-
daran al cementerio. Parece ser que 
se optó por lo segundo pero las lápi-
das aún están ahí. De nuevo reclama-
mos que se actúe sobre las mismas, ya 
que tanto la lluvia como las hierbas y 
palmeras que crecen entre ellas hacen 
que peligre su estado de conserva-
ción por rotura a causa de las raíces. 
Esperemos que desde las concejalías 
oportunas y por parte de la Iglesia se 
tomen las medidas oportunas por res-
peto a los allí antes enterrados y sus 
familias, y por delicadeza hacia el pa-
trimonio vinarocense.

Junto a la lápida del brigadier D. Mi-
guel Febrer y Lavelli, se encuentra otra 
lápida funeraria en la cual podemos 
leer: “Aquí yace Maria Agustina Mora-
les de Escrivano murió en 20 de abril del 
año 1798. Rueguen a Dios por su alma”.
Dª. Mª Agustina Morales Membrado 
nació en Vinaròs en 1761 y falleció en 
1798 a los 37 años de edad. Hija de 
Maximiliano Morales (1724-1802) y 
de Rosa Membrado (+ 1787) y nieta 
por línea paterna de Juan Bautista 
Morales y Micaela Vaquer Febrer. Dña 
Rosa Membrado fue también ente-
rrada en el convento de San Francis-
co en el año 1787. 
Dña María Agustina contrajo matri-
monio en el año 1786 con D. Jose 
Francisco Escrivano Traginer, hijo de 
Francisco Escrivano Roda y de Mª 
Francisca Traginer Guilló. 
Su esposo, D. Jose Francisco Escriva-
no nació en Vinaròs en 1750 y falleció 
en 1821. Fue un destacado abogado 
valenciano y doctor en leyes, el cual 
nos legó una importante colección 
bibliográfica única en la actualidad, y 

que está siendo estudiada por la do-
cumentalista Helena Román, desde 
la asociación Amics de Vinaròs don-
de hay depositados varios volúme-
nes para su consulta. 
Por deseo de su esposa, y cumplien-
do su devoto esposo la voluntad, 
fue enterrada en el convento de San 
Francisco donde se conserva su lápi-
da, apenas ya legible tal y como se 
puede ver en la foto adjunta. 
Del matrimonio nacieron cuatro hi-
jos, Rosa, Juan Bautista, Francisco y 
José Francisco. Este último casado 
con Joaquina Mayó fueron padres de 
mi tatarabuelo José Francisco Escri-
bano Mayó, comerciantes vinarocen-
ses que dan nombre a la plaza actual 
del “Hort dels Escribano”. La dualidad 
en que aparecen los Escribano con 
“B” y con “V” no es un error de grafía 
en las partidas bautismales, sino que 
a partir de José Francisco y Juan Bau-
tista Escribano cambian la “V” por la 
“B” por motivos que aún desconoce-
mos. No obstante aun, se alternaron 
las dos grafías dependiendo de la 

rama paterna o materna que siguie-
ron sus descendientes hasta la fecha. 
Como parte de mi familia, lejana, es-
pero pues que esta lápida, junto con 
las restantes, sean conservadas y res-
petadas como se merecen. 

Las lápidas del convento de San Francisco (II): 
Mª Agustina Morales de Escrivano

El periodista valencià establert a Barcelona, Vicent 
Partal, creador de Vilaweb, va considerar en una 
conferència a Vinaròs que els telèfons mòbils 
seran l'eina que farà que Internet arribi a tota la 
població. “El pas d'Internet dels ordinadors als 
mòbils, políticament té conseqüències brutals. 
La internet dels ordinadors solament arriba a un 
45 o 50 per cent de la població i el mòbil el té tot 
el món” va indicar. Partal va estar a Vinaròs per 
a conferenciar des de la seva experiència com 
a corresponsal en conflictes bèl·lics en el seu 
moment i com un dels periodistes més influents 
actualment en les noves tecnologies. Va posar 

com exemples la victòria de Barak Obama i les 
revoltes en el món àrab per a remarcar la força 
social que té Internet.

El creador de Vilaweb, Vicent Partal, considera que Internet 
és el gran factor de canvi en la política mundial 

Per la present es convoca a tots els mem-
bres de l’Associació a l’Assemblea General 
Ordinària, a celebrar el proper dia 6 de 
maig de 2010 a les 21 i 21:30 h. en primera 
i segona convocatòria respectivament, en 
el local social al Carrer Sant Nicolau s/n., se-
gons el següent ordre del dia:
Lectura i aprovació, si s'escau, de l'acta anterior.
Estat de comptes
Memòria anual
Projectes
Precs i preguntes.

P.D. En acabar, com 
de costum, sopar 

de pa i porta.

Associació de veïns Migjorn

www.avmigjorn.org
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Andrés Albiol Rorqual aliblanc

Atún rojo de la marrajera preparado para la subasta matinal

Un estrany albir d’esta balena es va produir la setmana passada en el 
Mediterrani, concretament enfront de la costa murciana de Mazarrón, 
la qual cosa ve a confirmar l’assídua entrada per l’estret i pas de 
moltes d’estes espècies inclús pel nostre litoral, com també han sigut 
testimonis els pescadors vinarossencs que pesquen per alta mar.
És una espècie de les anomenades en castellà ballenas enanas, b. 
de Minke común menor i rorcual aliblanco. El seu nom científic és 
Balaenoptera acutorostrata. 
Per ser la més xicoteta del grup de balenoptérids a la que pertany. Dos 
factors que han influït perquè en l’edat mitjana no fóra perseguida, 
un la seua reduïda grandària, màxim 10 m. de llarg i 10 tonelades 
de pes, i l’altre que quan la mataven arponàndola s’afonava. Així la 
van deixar tranquil·la fins que van minvar les altres poblacions de 
cetacis i darrere de disparar-los ja amb els moderns canons explosius, 
ràpidament els injectaven aire comprimit per a mantindre-les surant 
i tirar-los mà. Després, com van estar a punt d’espletar a tot tipus de 
cetacis, el moviment governamental internacional C.B.I. va impulsar fa 
30 anys una moratòria, que impedia caçar d’una forma industrial a les 
balenes per tots els mars del món. Si bé és veritat que la seua caça 
va ser autoritzada -en teoria- amb fins científics, sempre hi ha nacions 
amb excuses de dèficit en proteïnes càrnies, que s’aprofiten i fan cas 
omís de les seues captures, fent “saca” i delmant les seues poblacions.  
Este rorqual posseïx una silueta hidrodinàmica, Cos compacte, cap 
en punta triangular, amb cresta característica. Aleta dorsal xicoteta 
retardada i dirigida molt cap arrere. Les aletes pectorals acaben en 
punta. La poderosa cabal en horitzontal, amb lòbuls distals llargs i 
fins, que li proporcionen forts embats verticals per a pujar ràpid a la 
superfície i baixar prompte al fons. Li pot donar una velocitat màxima 
de 40 Km./h. En el front té els orificis respiratoris, pels que exhala i 
inhala l’oxigen per als seus pulmons. Posseïx fins a 70 plecs de la gola 
al pit, per a poder-se unflar quan absorbix i reté aigua en la boca i 
s’alimenta, per això com és del subordre dels misticetos, o siga, que 
no tenen dents. Al detectar un banc de krill -que són unes xicotetes 
gambetes- o un cardumen de sardines, obri les gola i les engolix junt 
amb l’aigua, després té prop de 360 barbes còrnies de 30 cm. de 
llargues i de color groguenc, que li pengen del paladar i que li fan la 
funció filtrant, retenint els crustacis i peixos, amb la llengua espantar-
los cap a dins i engolir-se’ls.
Es comunica i rastreja el seu entorn amb un sistema de sons consistent 
en l’emissió d’impulsos sonors de distinta freqüència, que són emesos 
per la mandíbula i rebuts per la seua cara frontal. 
Els mascles són més xicotets. 
Té una longevitat màxima de 60 anys.
La seua coloració pel dors és gris fosc. Els flancs més clars. Té una banda 
claríssima en forma de V invertida per darrere del cap i una taca blanca 
en les pectorals.
Nadant flor d’aigua respira l’aire 3-5 vegades, amb sons molt forts 
i s’afona durant 3 minuts, però ho pot fer fins a 30. Manté la calor 
corporal constant. Pot inclús fer bots superficials. Va en grups socials 
amb bandades de 3 individus, però quan es desplacen pels oceans ho 
fan junt amb cents o mils. 
Darrere del zel i aparellament, als deu mesos de gestació, la femella 
dóna llum en aigües càlides. Mamífers. Després de nàixer la cria viva i 
desenrotllada, menja de les glàndules mamàries de la femella una llet 
rica en greix, i roman junt amb ella prop de dos anys.
Les balenes en l’antiguitat eren una gran font industrial, perquè 
s’aprofitava tot de la seua massa corporal, carns com a aliment per al 
consum humà, combustible per a l’enllumenat dels fanals, fins lubricants 
per a maquinària, cosmètics, ossos per a objectes de decoració, pintes, 
farines per a pinsos, etc. Després en esta època contemporània s’han 
trobat substitutius, com les carns d’animals domèstics enllandats, 
els plàstics decoratius, restes de peixos d’indústries conserveres, 
abonaments realitzats de la trituració de l’ossamenta de bestiar, etc.

Semana Santa marinera
Con motivo de la celebración de estas Pascuas, el Cabildo Rector de la 
Cofradía de Pescadores “San Pedro” había acordado cinco días festivos, o sea, 
del jueves 21 al lunes 25.
Durante este periodo semanal de solo tres jornadas laborales, el estado 
de la mar resultó calmado. Se faenó normal en todas las modalidades. Las 
extracciones fueron buenas y las cotizaciones de la mayoría de las especies 
subastadas, se elevaron un poco por la clásica demanda de pescado en estas 
fechas litúrgicas.
La pesca de arrastre operó bien y llevó a lonja cigala a 35 €/Kg., calamar de 
15 a 25 (según tamaño), pescadilla de 6 a 11, s. punxa y miseria a 10, rape 
de 3 a 8, peluda a 6, caracol a 9, galera a 8, dorada mediana a 5, móllera, 
rubios, caballa, burros y aranya a 3, jurel, congrio, pulpo blanco y pota a 2 y 
morrallas de 2 a 5.
El cerco extrajo poco pescado azul. El lunes entre cuatro traíñas pillaron 100 
cajas de boquerón a 30 €/caja (12 Kg) y 100 de sardina a 25. El martes tres 
llums atraparon 100 cajas de seitó a 25 y 150 de sardina a 26. La procedencia 
era, tres de Vinaròs y una de Adra.
Los artesanales trasmalleros comenzaron la pesca del langostino con las 
características redes de tiret, siendo sus capturas en un principio un poco 
flojas y se vendieron a casi 50 €/Kg., la sepia a 8, pagel de 4 a 10, lenguado 
a 20, rodaballo a 25 y raya a 3. Los del gran fondo llevaron langosta a 45, 
bogavante a 25, pargo y gall a 17, gallineta a 26 y corva y mamona a 3.
La recolección de pulpo roquero con cadufo se vende de 4 a 7 €/Kg.

Ecos de ‘Mar’
En las aguas del Golf de València y colindantes en la Comunidad Valencia 
ha sido autorizada una empresa para realizar una serie de prospecciones 
en busca de petróleo. Los efectos sobre el medio se iniciarán con una fase 
de prospección sísmica. A ello, un estudio en 2002 realizado por biólogos 
y catedráticos de oceanografía, destacaron cómo las emisiones acústicas 
presentan un fuerte impacto sobre las pesquerías, relacionándolo con 
cambios de comportamiento de los peces óseos, que son vulnerables 
a los sonidos intensos debido al tener su vejiga natatoria llena de aire, 
siendo afectados a la accesibilidad a ser capturados, con una reducción de 
extracciones hasta el 50 %. Recalcar que todo el proceso tiene graves efectos 
sobre la fauna y la flora, pues produce vertidos ya que cuando se empieza a 
hacer las catas de petróleo, éste pasa por un quemador, y como es petróleo 
mezclado con agua y aire, según la concentración de estos se apaga el 
quemador y ese petróleo cae al agua.
Recordar que un comisario europeo en 2010 hizo una petición de moratoria 
en todas aquellas licencias para la extracción de petróleo que no cumplieran 
las debidas medidas de seguridad.
No olvidemos que tenemos zonas de especial sensibilidad debido a su 
riqueza biológica, a espacios protegidos o valiosas áreas de pesca y de 
importancia turística.
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R/C.  Club de radio control de San Juan de Moró

El 9 y 10 de abril se celebró en las instalaciones 
del Club de radio control de San Juan de Moró la 
segunda prueba del Campeonato de España de la 
escala 1/6 TT, la categoría reina del r/c por espec-
tacularidad y emoción, con la victoria del castello-
nense Sergio Martínez, seguido del leridano Alex 
Bravo y el tercer lugar de Félix González de Vitoria.
En esta prueba participaban dos pilotos de 
Càlig, Manuel y Daniel García, padre e hijo, del 
Team Transportes Redyser Benicarló, que consi-
guieron las impresionantes 9ª y 6ª posición res-
pectivamente. En la prueba también participaba 
el vinarocense Marc García Balsá que consiguió 
un increíble puesto 14 de la general con tan solo 
11 años siendo por mucho el piloto más joven 
de la prueba.
Otros pilotos de la provincia como Vicente Sales, 

Jaime Bartoll, Víctor Beltrán y José Abad termina-
ron en puestos más que meritorios, siendo 4º, 5º, 
23º y 24º respectivamente.
La prueba contó con pilotos provenientes de mu-
chos rincones de España, no hay mas que ver el 

pódium y con gran asistencia de público en la final.
Al parecer la comarca vuelve a tener pilotos punte-
ros a nivel nacional en el radio control, ojala poda-
mos volver a tener carreras en Vinaròs  y Benicarló 
como las que celebraban hace unos años.

ESPORTS

Vinaròs será la sede el próximo domingo día 
1 de mayo de la XXVI edición del Concurso de 
la Comunidad Valenciana de pájaros cantores, 
que se celebrará en el campo de fútbol del 
Servol, y que está organizado por la Asociación 
Silvestrista de Vinaròs que, a pesar de ser una 
entidad muy joven con tres años de existencia, 
se ha convertido en una entidad puntera y 
muy participativa, a nivel autonómico, como 

confirmaba el presidente de la Provincial, Nicolas 
Badia. Está prevista la participación de unas 80 
sociedades de la Comunidad valenciana y se 
disputará con pájaros de las variedades jilgueros, 
pardillos verdecillo, verderón y garrafón. Juan 
Manuel Casanova, presidente de la Asociación 
Silvestrista de Vinaròs ha invitado al público en 
general a conocer la práctica del canto silvestrista 
y a asistir al acto, que tendrá entrada libre.

Vinaròs acoge el XXVI concurso de la Comunidad de pájaros cantores
X. Flores

Los componentes de la grupeta ciclista vinarocense y socios de 
la Unión Ciclista de Vinaròs Eduardo Belenguer Navarro, Rafael 
Ramos Ramón y Juan Antonio Fuentes Rincón, participaron con 
éxito en la Marcha Cicloturista " Los degollaos" que se celebró el 
pasado 9 de abril y que transcurre por los más bellos parajes de la 
provincia de Teruel, como son el Puerto de los Degollaos, Cuarto 
Pelado, Villarroya de los Pinares y el Majalinos.
La marcha comenzó por la Venta de la Pintada dirección Ejulve 
hasta Villarluengo, donde continuaron hacia la Cañada de 
Benatanduz y prosiguiendo hasta Cuarto pelado, para afrontar 
por último los duros puertos de Villarroya y Majalinos, donde el 
sofocante calor, los kilómetros acumulados y la dureza de éste 
último puerto convirtió los últimos 40 kilómetros de los 140 
recorridos en un auténtico calvario.
Independientemente de los tiempos la marcha transcurrió con 
éxito en base a la preparación para la próxima quebrantahuesos.

Teruel existe....!!! 
Marcha cicloturista de los Degollaos

El Valencia CF 
ganó por 0-4 

al Castellón en 
la final de la 

liga de la zona 
de levante 

de veteranos 
celebrada 
el pasado 

domingo en 
Vinaròs. 

Campeonato de España de Radio 
Control 1/6 TT
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Club Pesca Deportiva “La Lubina”
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PAtinAtGE ARtístiC.  Club Patinaje Artístico Vinaròs

ESPORTS

Después de pasar el estreno del campeonato con 
el concurso anterior, el Club de Pesca Deportiva “La 
Lubina” ha celebrado el segundo de los concursos 
que tiene programados para este año en la zona 
norte “el Roque”, desde las 13:00 a las 13:00 horas.
Con una participación de sesenta cañas y acom-
pañados de un precioso día de verano, todos 
los participantes pusieron sus esperanzas en los 
cebos que pusieron en sus cañas, pero la frustra-
ción fue casi total, solo se salvaron realmente los 
ganadores que fueron los siguientes:
1º -  Tomas Albiol
2º -  Jose Marmaña 
3º - Joan Nogales
Pieza mayor peso: Javier Parriego ( Dorada de 
1.235 grms.)
Animamos a todos los socios a que participen 
y desarrollen su afición por este deporte, el 
campeonato solo acaba de empezar y muy 
pronto las piezas se empezaran  a sacar.
Nos vemos en el próximo concurso que se 
celebrará el próximo día 07 de mayo en la plaza 
del Fortí, en la modalidad de individual, desde las 
20:00 a las 02:00 horas.

PEsCA.  La Lubina

2º  Concurso de pesca 
del C.P.D.  “La Lubina”

El Campeonato provincial de patinaje 
artístico se celebró el pasado sábado 9 
de abril, en el polideportivo de Xeraco 
(València).
En este Campeonato provincial han 
participado patinadoras/es de los Clubs 
de València y Castelló pertenecientes a las 
categorías de benjamín, alevín, infantil, 
cadete, juvenil, Júnior, Sénior y tercera 
categoría.
El Club Patinaje Artístico Vinaròs, único 
Club de la provincia de Castelló, se trasladó 
hasta Xeraco con 9 patinadoras
Las categorías realizaron por la mañana los 
ejercicios del disco corto y por la tarde los 
del disco largo.
A continuación detallamos la clasificación 
obtenida por nuestras patinadoras:

 
Felicitar a todas las patinadoras por 
conseguir clasificarse para el Campeonato 
Autonómico, a celebrar el 28 mayo en 
Alberic. Así como la entrenadora Pili Díaz y 
preparadora física Nuria Miralles.

Tercera categoría Claudia Miñana  García 
  1ª clasificada
Benjamín Anna Gil Berbel  
  1ª clasificada
  Janira Melia Azuaga 
  2ª clasificada
Alevín  Paula Escura Roca  
  2ª clasificada
  Paula Chale Castell 
  6ª clasificada 
Infantil  Patricia Gomis Miralles 
  1ª clasificada
  Irene Tomas Rodríguez 
  2ª clasificada
Juvenil  Maria Gomis Miralles 
  1ª clasificada
  Lledo Bien Usó  
  3ª clasificada

Campeonato 
provincial 
de patinaje 
artístico

HAnDBOL.  Club Balonmano Vinaròs

Alineación: Marc Sanz y Javi (porteros), Carlos (4), 
Curto (3), Marc Ferré (3), Marc Martorell (1), Nahuel 
(6),Vlad (1), Miguel Angel, Serrano (4), Alex (5), 
Hector, Aitor (3) y Eddy (2).
Partido final en casa y apoteosis final con el ascenso 
conseguido y disfrutando de buen balonmano, a 
la espera de la próxima temporada donde seguro 
que disfrutaremos todavía más.
El partido no tuvo mucha historia y de lo que se 
trataba era de pasar un buen rato de balonmano y 
sobre todo que los mas jóvenes tuvieran minutos 
para ir entrando en el equipo, en este aspecto 
queremos destacar a Alex, Hector y Aitor que 
estuvieron durante muchos minutos en pista 
y nos hicieron disfrutar con su jugadas y goles. 
Enhorabuena chicos.
Al descanso el marcador ya reflejaba un 16 a 
9 para los nuestros y la segunda parte fue una 
continuación del buen juego de la primera para 
llegar al final con un 32 a 25.

Sénior masculino
Apoteosis final

32 25
C. BM. VINARòS C. H. BURJASSOT
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La sisena i darrera jornada de Lliga 
per a les categories Benjamina i Ale-
vina va tindre lloc en 2 sessions el cap 
de setmana del 16 i 17 d’abril a la pis-
cina Cervol de Vinaròs.  Van competir 
7 clubs de la provincia –CST Costa 
Azahar, C.N. Vil·la-reial, C.N. Vinaròs, 
C.N. Benicarló, C.N. Onda, ,C. Aquatic 
Castelló i C. Dep. Lledó Natació.
400 estils femení 99: Laia albiol en 4ª 
posició, María Compte 8éna. i Llucia 
Jaime 14éna.
400 estils masculí 98:  Joan Ferrer 2ón., 
David León 3er. i Xavier Bordes 4th.
200 lliures femení 2002:  Irina Se-
bastià en 1ª posició, María Folch 2ª, 
Llum Serret 8éna., Angels Meseguer 
11éna, Claudia Matamoros 15éna., 

Anna Zaragozá 16éna., Aloma Antolí 
17éna., Lucia Aguilar 18éna. i Paula 
Granda 19éna.
200 lliures masculí 2001:  David Cas-
tañeda 4th., Antoni Nonn 7é., Agus-
tín Esteller 17é. i Alejandro Vidal 20é.
200 lliures masculí 2000:  Hugo Simó 
2ón., Aarón Queralt 3er., Daniel For-
ner 5é., i Luis Nicolas Ospina 20é.
400 lliures masculí 99: Martí Segarra 
2ón., Angel Lleixà 3er. aconseguint mí-
nima, Oscar Ruiz 5é., David Milián 7é., 
Mikel Ocio 19é. i Ignacio Serret 20é.
400 lliures femení 99: Laia Albiol 
5éna., Maria Compte 8éna. i Llucia 
Jaime 18éna.
400 lliures masculí 98:  Xavier Bordes 
2ón., David León 3er.. 4th. Joan Ferrer 
i Marc Beltrán 14é.

El Club Natació Vinaròs – Cala Mon-
tero, por el tiempo que hasta ahora 
ha utilitzado el gimnasio de la Pisci-
na Cervol, quiere expresar su agra-
decimiento esperando poder volver 

a disfrutar de estas instalaciones en 
breve.  Gràcies.
Com sempre, podeu consultar els 
resultats/temps a la pàgina del club 
www.cnvinaros.com

Gaspar Redó
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FUtBOL.  Primera Categoría Regional

nAtACiÓ.  Club Natació Vinaròs-Cala Montero

BÀsQUEt.  Club Bàsquet Vinaròs Servol

ESPORTS

CF Càlig: Jacinto, Victor, Miró, Hapy, Héctor (Ramia), Jonathan 
(Carrillo) Mateu, Masip, Marc (Alex) Pau (Néstor) e Irigaray

Vinaròs CF: Peinado, Pedro, Alberto (79’ José Angel), Alex, Wifredo, 
Oscar, Edu (82 Folch), Ernesto, Espinosa, Victor Pla y Agus

Goles: 1-0 min.29 Irigaray, 1-1 min.35 Edu
Árbitro: Roves Martínez. Amarillas a Mico, Hapy, Mateu, Pau y 

Alez por el Càlig y Alberto, Oscar Seva, Wifredo, Edu y Agus por el 
Vinaròs. Expulsó a Víctor Pla con roja directa.

Partido disputado de poder a poder entre dos 
equipos que rivalizaron en todo. Aunque al 
principio los locales quisieron sorprender con 
contragolpes al conjunto que prepara Santi Forner, 
éste se repuso rápidamente afianzándose en el 
centro del campo. A pesar del dominio territorial, 
el primero en marcar fue el Càlig al saque de 
una falta. El tanto del empate se hizo esperar y 
a partir de aquí fue un toma y daca por parte de 
los dos equipos dando la impresión de que se 
conformaban con el reparto de puntos.

VI Jornada Lliga Autonòmica 
Promeses 2010/2011

Este fin de semana jugaron prácticamente todos 
los equipos del C. B. Vinaròs Servol  unos se 
desplazaron a Castellón otros fueron a  Benicarló.  
La jornada en Benicarló resultó bastante buena. 
El benjamín jugó contra el Peníscola, ganando 
su partido; los infantiles A y B jugaban contra 
Alcanar y Peníscola respectivamente también 
consiguiendo la victoria.
Los equipos alevines A y B se desplazaron a 
Castellón a jugar sus últimos partidos de la liga no 
consiguiendo ninguno traerse la victoria.
Sénior masculino
Hotel Husa C. B. Peníscola 81 
Eclipse Mobles C. B. Vinaròs Servol 67
 Partido donde el Vinaròs se jugaba gran parte de sus 
posibilidades de mantener la categoría, pero al final 

el Peníscola, que ya era campeón de la categoría, 
jugó y ganó, como si necesitara el partido para ser 
campeón y subir de categoría. Hubo polémica dado 
al mal arbitraje, que con sus errores consiguió sacar 
de quicio a todo el mundo y calentar el partido. 
Al final victoria merecida del Peníscola que deja 
con pocas posibilidades al  Vinaròs de salvar la 
categoría, la juventud de la plantilla al final ha 
pasado factura.
Sénior femenino 
C. B. Segorbe 47 
Rest. Hok Hum C. B. Vinaròs Servol 52
Último partido para las chicas del Vinaròs que se 
desplazaban a Segorbe, donde no habían ganado 
nunca y al final consiguieron una victoria, pero que 
costó mucho. 

El partido fue igualado durante todo el tiempo, con 
ventajas para los dos equipos pero no superiores a 
los 7 puntos.
El Segorbe se pasó todo el partido en una 
zona cerrada donde era imposible meter una 
canasta debajo del aro, ya que no habían 
espacios dejando al Vinaròs solo con la 
posibilidad de tiros exteriores o canastas en 
transiciones rápidas con la mala suerte de que 
el tiro exterior se le negó al equipo visitante. 
Al final victoria y alegría para las jugadoras 
del Vinaròs que acaban la liga con buen sabor 
de boca.
Ahora las chicas seguirán entrenando para 
preparar el torneo que jugaran en mayo en 
Eivissa.
 

Equipos base “Escuela Agustín Baila”

1 1
CF CàLIg VINARòS CF

Los dos equipos rivalizaron 
en oportunidades
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El sábado 9 de abril se jugó en nues-
tra ciudad un partido de baloncesto 
en silla de ruedas. Nuestros depor-
tistas se enfrentaban al equipo de la 
Vall d’Uixó. La asistencia de público 
era escasa al comienzo del partido 
pero, poco a poco, fueron llenándo-
se las gradas para ver una rotunda 
victoria de los nuestros. La garra, la 
fuerza y el deseo de ganar, demostra-
dos del principio a final del encuen-
tro, fueron clave para una merecida 
victoria ante un equipo que hizo lo 
que pudo. Bamesad Baix Maestrat 
se impuso al equipo de la Vall d’Uixó 
por un contundente 46 – 3. Tuvimos 
siempre la iniciativa del partido, tan-
to en el juego como en el marcador 
gracias, y sobre todo, al acierto del 
tiro y al rebote defensivo. Tanto los 
puntos de Ramón como de Ramonet, 
éste último, jugador del Reus que 
vino a ayudarnos, fueron decisivos 
para la buena marcha del partido. En 
este encuentro se notó de manera 
palpable la mejora del conjunto en 
su concentración. Es verdad que en 
algunos tramos del partido andu-
vieron un poco despistados y eso se 
acusó en los pases. Fueron muchos 
los errores en este sentido, es algo en 
lo que hay que seguir insistiendo en 

los entrenamientos, pues si el pase 
falla, un partido puede perderse fá-
cilmente. 
Es indudable que nuestros jugadores 
quieren demostrar que son iguales 
o mejores que muchos de los pro-
fesionales de cualquier equipo de 
España. Soñar no cuesta nada, pero 
sus sueños están cimentándose en 
un trabajo sacrificado y lleno de ilu-
siones. Gracias una vez más al públi-
co asistente, habéis demostrado de 
nuevo vuestra solidaridad, amistad, 
comprensión y concienciación de 
que nadie es tan “diferente” que no 
pueda ser igual a cualquiera de no-
sotros. Felicidades especiales a todos 
los jugadores.

Partido de baloncesto silla de ruedas
Exhibición de Cocemfe Baix Maestrat 46 – 3

ESPORTS

Resultats:

C. T. Taula “Alberto Informàtica”.............. 
1
C. T. Taula Tortosa A…........................... 4

C. T. Taula Vinaròs…............................... 2
C. T. Taula Tortosa B............................... 3

C. T. Taula Cicles Fandos……..................4
C. T. Taula Reus…....................................1

C. T. T. “Alberto Informàtica” va 
jugar davant un fort equip classificat 
en segon lloc. Ernesto va treure un 
punt malgrat disposar de pilota de 
partit en l’altre punt. Cal destacar la 
bona partida de dobles jugada per 
Alberto i Ernesto amb punts de gran 
nivell.
C. T. T. Vinaròs va estar a punt de 
guanyar al líder de la categoria.
Van jugar els punts d’individual Paco 
Zaragozá i Constantin, aconseguint 
el primer els dos punts. Constantin va 
decidir amb una gran partida el punt 
davant Jode Luis, perdent 3-2.
Molt disputat el doble jugat per Paco 
i Guillem, llàstima! i enhorabona pel 
joc desenvolupat.

C. T. T. Cicles Fandos segueix 
prosperant i els jugadors entrenats 
per Paco Zaragozá i Jesús Huerta 
estan donant bons resultats.
Lluís Pastor, Erik Serra i Àlex Zaragozá 
estan jugant a un gran nivell i 
guanyant a equips de nom dins de la 
categoria de 2a promoció.
Àlex Zaragoza ha estat jugant els 
campionats d’Espanya per equips 
i individual. (farem una crònica per 
aquesta notícia).
Lluís i Erik van jugar amb el Reus i van 
traure 2 punts i mig l’Erik i 1 punt i 
mig en Luis.
El doble va ser molt superior a l’equip 
local.

El pasado domingo 10 de abril se 
celebró en la playa de los Arenales 
la VII Triatlón Elche, triatlón de larga 
distancia que recorre 1,9 km a nado, 
90 km de ciclismo y 21 km de carrera a 
pie, siendo equivalente a 1/2 Ironman.
La prueba contó con la participación 
de 1.100 deportistas, 44 de ellos 
profesionales. Los mejores triatletas 
estuvieron presente en la línea de 
salida.
A pesar del tiempo, altas temperaturas 
(25-30 gr), el calor hizo que la prueba 
fuese más dura. La carrera a pie ya es 
conocida como una de las más duras 
por sus dos vueltas compuestas de; 
subidas con bastante pendiente, 75 
escaleras seguidas, mas 300m de 
carrera por la playa con sus dunas, 
el calor hizo que los atletas sufrieran 

un poco más. Pero a pesar de la calor 
nuestros atletas terminaron la prueba 
con éxito, Antonio Adell del Club 
Esportiu Aigües de Vinaròs consiguió el 
68º posición de la clasificación general 
y el 12º de su grupo de edad. Josep 
Pomada del Club Triatlón Jiji-Jaja 
optó el puesto 423º de la clasificación 
general y el 25º de su grupo de edad.
ANTONIO ADELL REVERTER " CLUB 
ESPORTIU AIGÜES DE VINARÒS "
NATACIÓN 1,9 KM 0:31:58 BIKE 90 
KM   2:19:45   21,195 KM 1:40:45   
TOTAL
4:38:11
JOSEP M POMADA ANTIC " CLUB 
TRIATLÓN JIJI-JAJA "
NATACIÓN 1,9 KM 0:31:31 
BIKE 90 KM 2:38:08 21,195 KM 
2:01:07TOTAL 5:18:21

El Club Esportiu Aigües de Vinaròs y el Club de Triatlón Jiji-
Jaja participan en la triatlón de larga distancia en Elx

AtLEtisME.  Club Esportiu Aigües-Vinaròs

Cicles Fandos líder de la lliga
tEnis tAULA.  Club de Tenis  Taula Vinaròs

BAMEsAD.  Club Bamesad de Cocemfe Maestrat

Rafael Mingo
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L'Ajuntament informa:Casal Jove informa:

L'Ajuntament informa:

Període a ocupar: del 16 d’abril al 30 de setem-
bre de 2011.
Llocs a ocupar:  
1. Plaça Primer de Maig
2. Parc de les Catalinetes.
3. Plaça Corts Valencianes.  
 
Mesures dels quioscos: 8 m2.
Productes a la venda: begudes envasades, ge-
lats envasats. 
Presentació d’instàncies: fins el 5 d’abril de 
2011
Adjudicació de llocs: sorteig públic dia 6 
d’abril de 2011, a les 13:00 h. 

Oferta d’ocupació de via 
pública mitjançant quioscos de 
temporada
(rectificació de l’oferta de data 11 de març 
de 2011)

Regidoria de Benestar 
Social informa:

Es comunica a les persones interessades a ob-
tenir la targeta daurada per poder accedir al 
transport públic urbà de manera gratuïta,  que 
el proper dia  que es durà a terme la  seva tra-
mitació serà el 6 de maig de 2011.

Requisits:
· Estar empadronat a Vinaròs.
· Tindre 65 anys complits
· Presentar el DNI original.

Lloc: Regidoria de Benestar Social, Pl. de Sant 
Antoni, 19-baix
Horari: de 10’00h. a 13’00h.

Tramitació de la 
targeta daurada

Per Decret d’alcaldia, de data 15 d’abril de 
2011, s’han aprovat les bases específiques 
que han de regir el procés selectiu a 
seguir per a la constitució d’una borsa de 
treball d’auxiliar d’ajuda a domicili, altres 
agrupacions professionals (laborals), pel 
sistema de concurs oposició.
   
Requisits: 
	 Tindre la nacionalitat espanyola, 
d’algun dels estats membre de la Unió 
Europea o estrangera en els termes 
establerts a l’art. 57 de la Llei 7/2007, de 12 
d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic.
	 Tindre complits 16 anys, i no excedir 
de l’edat màxima de jubilació forçosa.

	 Tindre la capacitat funcional per al 
desenvolupament de les tasques d’auxiliar 
d’ajuda a domicili.
	 No haver sigut separat mitjançant 
expedient disciplinari del servei de 
qualsevol de les Administracions Públiques 
o dels òrgans constitucionals o estatutaris 
de les Comunitats Autònomes, ni trobar-se 
en inhabilitació absoluta o especial per a 
ocupacions o càrrecs públics per resolució 
judicial, per a l’accés al cos o escala de 
funcionari, o per a exercir funcions similars 
a les que es desenvolupen en el cas de 
personal laboral, el qual haja sigut separat 
o inhabilitat. En el cas de ser nacional d’un 
altre Estat, no trobar-se inhabilitat o en 

situació equivalent ni haver estat sotmès 
a sanció disciplinària o equivalent que 
impedisca, en el seu Estat, en el mateixos 
termes, l’accés a l’ocupació pública.
	 Certificat d’Escolaritat o equivalent.

Els interessats poden consultar les bases de 
la convocatòria, en el Butlletí Oficial de la 
Província de Castelló o bé en la pàgina web 
de l’Ajuntament (www.vinaros.es), també es 
poden dirigir al Departament de Governació 
Recursos Humans (Pl. Parroquial, 12, 3r pis).
El termini de presentació d’instàncies 
serà de 10 dies hàbils a comptar des de la 
publicació de la convocatòria en el butlletí 
oficial de la província.

Bases específiques per a la constitució d’una borsa de treball d’auxiliars 
d’ajuda a domicili, altres agrupacions professionals (conv. 6/2011)

DIES DESCRIPCIÓ HORARI LLOC/ PUNT 
DE TROBADA

Dissabte 30 
d’abril Sortida “Saltapins” (Morella) 09.00 – 20.00

Casal Jove 
(Antiga 
Biblioteca)

Divendres 6 de 
maig

Xerrada: “Voluntariat i 
Associacionisme” (per Esther 
Santos i Manuel Celma, de 
COCEMFE)

17.30 – 20.30
Casal Jove 
(Antiga 
Biblioteca)

Divendres 6, 13 i 
20 de maig

Taller: “Saber parlar en 
públic” – Divendres 16.00 – 20.00

Casal Jove 
(Antiga 
Biblioteca)

Dissabtes 7, 14 i 
21 de maig

Taller: “Saber parlar en 
públic” - Dissabtes 09.00 – 13.00

Casal Jove 
(Antiga 
Biblioteca)

Dissabtes 7, 14, 
21 i 28 de maig Taller: “Graffiti” 17.30 – 20.30 Casal Jove 

(Camí Carreró)
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964 450 085

Subscriviu-vos a 
El Diariet

www.vinarosnews.net
www.vinarosnews.net

Seguiu al Vinaròs.News 

ESQUELES

ESQUELES
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ESQUELES

TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333
Víctimes de la violència de génere 016

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86
Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704

23 abril MARTÍNEZ av. País Valencià, 15
24 abril FERRER pl. Sant Antoni, 39
25 abril ROCA c. Sant Francesc, 6
26 abril GUIMERÀ pl. Parroquial, 11
27 abril ADELL av. Pius XII (cant. Picasso)
28 abril SANZ c. Pont, 83
29 abril VALLS zona turística nord, 11

ANIVERSARIS
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